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M-002 jul-23 Motie - Mobiliteitsinzet bij ontwikkeling Snellerpoort Raadsvoorstel Noorthoek motie R 19-12-2018 verzoekt het college
1. Bij de ontwikkeling van Snellerpoort ervoor te zorgen dat het vanaf de eerste 
oplevering van woningen mogelijk is om vanuit de wijk zo gemakkelijk mogelijk naar het 
station te fietsen en te wandelen;
2. De uitwerking en financiering van een toekomstige verkeerssituatie op de 
Steinhagenseweg waarbij auto- en fietsverkeer elkaar gescheiden kan passeren op de 
kortst mogelijke termijn ter besluitvorming voor te leggen aan de raad;
3. In de uitwerking van de visie op de Poort van Woerden de mogelijkheden te 
verkennen om het station een extra toegang te geven aan het uiteinde van de perrons, 
dichterbij Snellerpoort;
4. De ontwikkeling van Snellerpoort zo vorm te geven dat het gebruik van duurzame 
vormen van mobiliteit zoals openbaar vervoer, fiets en deelauto gebruik wordt 
gestimuleerd, en het bezit en gebruik van een eigen auto wordt ontmoedigd;
5. Daarvoor benodigde afwijkingen van geldend parkeerbeleid c.q. parkeernormen 
mogelijk te maken in vigerende en op te stellen bestemmingsplannen.

(T-006: Update 8 oktober 2021: november 2021
Update 15 december 2021: januari 2022. 
Update 13 januari 2022: in de loop van eerste kwartaal 2022 Update griffie februari: Wordt 
samengevoegd met andere onderwerpen m.b.t. het Stationsgebied.
Update tijdens raadsvergadering 1-12-2022: Wethouder Noorthoek geeft aan dat in maart een 
besloten sessie zal plaatsvinden waar wordt ingezoomd op het stationsgebied. 
Update februari 2023: In januari en februari hebben twee besloten themasessies met de 
gemeenteraad plaatsgevonden, waarbij de raad is geïnformeerd over de handelswijze m.b.t. deze 
toezeggingen en moties. Voor de zomer wordt een procesvoorstel ter besluitvorming aan de raad 
voorgelegd.) 

Update 16 okt 2024: was T-006

open

M-003a apr-25 Motie - Gehandicaptenparkeerplaatsen Raadsvoorstel Luca motie R 18-02-2021 verzoekt het college:
1. om het huidige aantal gehandicaptenparkeerplaatsen als minimumaantal te 
bestempelen;
2. en om bij het afbouwen van het aantal parkeerplaatsen te kijken naar de verdeling 
van de gehandicaptenparkeerplaatsen zodat de winkels en de horeca optimaal 
bereikbaar zijn.

Moties m.b.t. fietsparkeerplan (voorheen M-119)
Update maart: Er is kennisgenomen van deze motie. Met beide zal rekening worden gehouden in de 
verdere uitvoering van het parkeerbeleid. 
Tevens zal wanneer het fietsparkeerplan is opgesteld deze worden voorgelegd aan de raad. Zoals is 
aangegeven naar aanleiding van R-3, zal in november 2021 een uitvoeringsplan worden aangeboden 
aan de Raad. Hierin wordt de uitwerking van deze motie meegenomen.
Griffie (27/8): Dit raadsvoorstel is opgenomen in de doorkijk van de agendacommissie voor 
behandeling op de Politieke Avond van 2 december. 
Griffie (16/12): Planning is niet gehaald. 
Update januari 2022: fietsparkeerplan en haalbaarheidsonderzoek naar gratis bewaakte fietsenstalling 
volgt in juni 2022 aan de gemeenteraad.
Update september 2022: het haalbaarheidsonderzoek bewaakte fietsenstalling komt dit najaar naar de 
raad. De uitwerking van het fietsparkeerplan is afhankelijk hiervan en volgt daarna.
Update december 2022: raadsinformatiebrief D/22/081513: 'De gesprekken met de verschillende 
belangengroepen zijn samen met de verkeersvisie 2030 input voor een raadsvoorstel fietsparkeren 
centrum dat uiterlijk in kwartaal 4 2023 naar de raad komt. Naast een keuze voor het al dan niet 
realiseren van een bewaakte fietsstalling wordt daarin breder gekeken naar de huidige 
parkeerlocaties. Daarbij worden ook verschillende opties verkend zoals aanbindvoorzieningen zoals 
ringen in de grond of fietskluizen.
Update 5 dec22: Haalbaarheidsonderzoek 6 dec in college, naar raad ter informatie. Fietsparkeerplan 
zelf eerst uitgebreid participatietraject met belangengroepen. Q4 2023 participatie afgerond en 
raadsvoorstel.                                                                     
Update okt23: status onveranderd
Update jan24: Raadsvoorstel gereed voor behandeling Q1-Q2 2024
Update aug24: Eén integraal fietsparkeerplan, complex externe expertise benodigd, rapportage Q1-
Q2 2025

open

M-003b apr-25 Motie - Haalbaarheidsonderzoek bewaakte 
fietsenstalling

Raadsvoorstel Luca motie R 18-02-2021 verzoekt het college: 
1. een haalbaarheidsonderzoek naar een bewaakte fietsenstalling uit te voeren, voordat 
wordt onderzocht hoe een bewaakte fietsenstalling in het centrum van Woerden kan 
worden gerealiseerd; 
2. de uitkomsten van het onderzoek met de uitwerking van het fietsparkeerplan aan de 
raad voor te leggen; 
3. in samenspraak met ondernemers en binnenstadsbewoners te onderzoeken op welke 
wijze de fietsen zoveel mogelijk ‘op eigen grond’ kunnen worden gestald; 
4. bij de uitvoering van het fietsparkeerplan voorrang te geven aan het creëren van 
extra onbetaalde en onbewaakte fietsparkeerplekken.

Zie M-003a open

M-030 jan-24 Motie - Weteringzone Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek motie R 14-11-2019 verzoekt het college: 
- bij de verdere uitwerking van de weteringzone rekening te houden met de omgeving 
als bijzonder historisch lint en het landschappelijke karakter van de woonbuurt en 
wandel/vaarroute. 
- architectonische plannen direct grenzend aan de wetering in lijn te laten zijn met de 
cultuurhistorische waarde van dit gebied.
- de bewoners van de Linschoterweg actief te betrekken bij de verdere uitwerking van 
de weteringzone. 

Motie Weteringzone (voorheen M-76)
Update april 2021: Komt aan de orde tijdens de verdere uitwerking, op het moment dat er concrete 
initiatieven zijn voor transformatie in de Weteringzone / Middelland. Termijn is nog onbekend. 
Waarschijnlijk niet eerder dan 2022. 
Update 13 januari 2022: voorlopig vindt er nog geen verdere uitwerking van weteringzone plaats. 
Betrekken bewoners is dus ook voorlopig niet aan de orde. 
Update 6 oktober 2023: op dit moment geen nieuws te melden
Update 22 augustus 2024: enkele eerste verkenningen lopen, wanneer deze concreet worden vindt 
afstemming met bewoners in omgeving plaats. 

open
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M-032 jun-24 Motie - Speelgelegenheid in Plan Witt Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek motie R 12-03-2020 draagt het college op: 
Om bij de ontwikkeling van Plan Witt, in samenspraak met de bewoners van de wijk, 
voldoende speelgelegenheid in de openbare ruimte aan te leggen, passend bij de 
doelgroep van de wijk.

Toezegging: 'Wethouder De Weger zegt toe dat de mogelijkheid bestaat een aantal 
parkeerplaatsen toe te voegen nadat de locatie is ontwikkeld en parkeerdruk wordt 
ervaren door bewoners.'

Bestemmingsplan Witt (voorheen M-84)
Update november: Nu de eerste paal is geslagen, zijn ook de nieuwe inwoners bekend. In de eerste 
helft van 2022 worden deze benaderd met een vragenlijst. Een aantal van deze mensen zal benaderd 
worden om deel te nemen aan een werkgroepje. De raad wordt in Q3-2022 geinformeerd over de 
uitkomsten. Update juli / augustus 2022: In tegenstelling tot eerder aangegeven, lopen we met de 
planning wat uit. Mede door geen toewijzing van projectleider, onderbezetting alsmede de uitloop bij 
BRM is een vragenlijst nog niet uitgezet door Synchroon.  Een actuele planning is nog (steeds) niet 
ontvangen. Update 16 februari 2023: De bouwplanning loopt iets uit. Enquête voor het speelterrein zal 
in Q1 2023 bij de kopers van de woningen worden uitgezet. Er komen acht openbare parkeerplaatsen 
en twee plaatsen voor deelauto's beschikbaar die ook door de buurt gebruikt kunnen worden. Update 
31 mei 2023 Speelgelegenheid: Door vertraging in de uitvoer, de uitval en tekort aan mensen loopt 
ook dit onderdeel vertraging op. De intensiteit van naastgelegen project Wittlaan 12BCD vraagt veel 
manuren. Aspect om te komen tot een goed inrichtingsplan is de parkeerbalans. Parkeergelegenheid : 
Plan Wittlaan 12BCD gaat gebruik maken van 8 (van de 10 overschot) parkeerplaatsen van plan Witt 
(Synchroon). Tevens is door de ontwikkelaar van Witt een verzoek gedaan voor de plaatsing van 2 
deelauto’s in de openbare ruimte met de mogelijkheid tot plaatsing van een 3e indien succesvolle 
afnamen. Voor beide verzoeken is team Verkeer akkoord en ligt hier besluitvorming onder.Update 
maart 2024: De gemeente stuurt voor de zomer een enquête naar bewoners die wonen rond het 
beoogde veldje voor de speelplek (gelegen langs Adriaan Duyckpad, aan de kant van de Ien 
Daleslaan). Zodra duidelijk is wat bewoners als meest wenselijke inrichting van de speelplek zien, 
wordt via een raadsvoorstel dekking gevraagd voor de realisatie van de speelplek. Er is binnen het 
speelruimtebeleid geen budget opgenomen voor de speelplek. Doordat er dekking gezocht moet 
worden voor de speelplek is realisatie in het eerste kwartaal van 2025 realistisch.
Update april 2024: Tijdens politieke avond bestemmingsplan Wittlaan 12 is dit onderwerp ter sprake 
gekomen. Aangegeven dat de enquete medio mei 2024 verzonden wordt. Hierna volgt een 
raadsvoorstel voor de dekking.

open

M-033 jul-24 Motie - Financiële verkenning en kaders ontwikkeling 
Stationsgebied

Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek motie R 01-06-2021 verzoekt het college:
1. Een financiële verkenning te maken bij de stedenbouwkundige visie Stationsgebied 
en een voorstel te doen voor financiële kaders voor de uitwerking van de visie in 
deelplannen en deze voor te leggen aan de raad, en hierbij:
a) (de ramingen van) de beoogde financiële opbrengst, lasten en nettoresultaten voor 
de realisatie van de gehele visie in beeld te brengen en deze vervolgens op te delen 
naar de individuele deelplannen, om te komen tot een financieel kader per fase;
b) inzichtelijk te maken wat de deelplannen bijdragen aan het fonds infrastructurele 
werken;
c) op te nemen welke keuzes de raad heeft om een grondopbrengst te vergroten of de 
lasten te verlagen en welke consequenties dat heeft;
d) voor het geheel, en voor de deelplannen een risicoparagraaf op te nemen met een 
opsomming van de risico’s, de schatting van de kansen dat deze zich voordoen, de 
mogelijke gevolgen van deze risico’s en welke maatregelen mogelijk zijn om de risico’s 
te beheersen;
e) de inzet op financiering van derden aan te geven;
f) een inschatting te maken van toekomstige onderhoudskosten versus extra inkomsten 
voor de gemeentebegroting,
2. Bij de uitwerking van de deelplannen expliciet te maken welke afhankelijkheden er 
zijn met andere deelplannen en wat de consequenties zijn als de realisatie van deze 
andere deelplannen niet haalbaar is. 
En dit ook te verwerken in de risicoparagraaf zoals genoemd onder 1.d.;
3. De lobbystrategie (zoals genoemd in beslispunten 4 en 5 van het raadsvoorstel) te 
verbinden aan de hierboven genoemde financiële verkenning en hierbij ook aandacht te 
hebben voor de prioritering; 
4. dit geheel aan te bieden aan de raad vóór de uitwerking van de grondexploitatie fase 
1

(T-006: Update 8 oktober 2021: november 2021
Update 15 december 2021: januari 2022. 
Update 13 januari 2022: in de loop van eerste kwartaal 2022 Update griffie februari: Wordt 
samengevoegd met andere onderwerpen m.b.t. het Stationsgebied.
Update tijdens raadsvergadering 1-12-2022: Wethouder Noorthoek geeft aan dat in maart een 
besloten sessie zal plaatsvinden waar wordt ingezoomd op het stationsgebied. 
Update februari 2023: In januari en februari hebben twee besloten themasessies met de 
gemeenteraad plaatsgevonden, waarbij de raad is geïnformeerd over de handelswijze m.b.t. deze 
toezeggingen en moties. Voor de zomer wordt een procesvoorstel ter besluitvorming aan de raad 
voorgelegd.) 

Update 16 okt 2024: was T-006

open

M-034 jul-24 Motie - Bouwen in samenhang met de omgeving Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek motie R 01-06-2021 verzoekt het college om: 
1. Bij verdere uitwerking van het Stationsgebied rekening te houden met de (historische) 
omgeving. 
2. De bewoners actief te betrekken, bijvoorbeeld middels een klankbordgroep, bij de 
verdere uitwerking van het Stationsgebied en over keuzes terug te koppelen naar de 
klankbordgroep. 

(T-006: Update 8 oktober 2021: november 2021
Update 15 december 2021: januari 2022. 
Update 13 januari 2022: in de loop van eerste kwartaal 2022Update griffie februari: Wordt 
samengevoegd met andere onderwerpen m.b.t. het Stationsgebied.
Update tijdens raadsvergadering 1-12-2022: Wethouder Noorthoek geeft aan dat in maart een 
besloten sessie zal plaatsvinden waar wordt ingezoomd op het stationsgebied. 
Update februari 2023: In januari en februari hebben twee besloten themasessies met de 
gemeenteraad plaatsgevonden, waarbij de raad is geïnformeerd over de handelswijze m.b.t. deze 
toezeggingen en moties. Voor de zomer wordt een procesvoorstel ter besluitvorming aan de raad 
voorgelegd.) 

Update 16 okt 2024: was T-006

open
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M-037a nov-23 Motie - Verder vooruitkijken naar benodigde ruimte 
voor ondernemers

Raadsvoorstel Noorthoek motie R 09-06-2022 roept het college op:
1. in (een volgende versie van) de Omgevingsvisie integraal afgewogen hardere en 
concretere keuzes te maken omtrent het realiseren van aanvullende hectares 
bedrijventerrein;
2. naar Woerdense ondernemers expliciet de intentie uit te spreken om een extra 
ruimtevraag
- zowel na 2030 als op kortere termijn 
- op constructieve wijze te willen onderzoeken en hierin snel stappen te zetten;
3. hiertoe in samenwerking met Woerdense ondernemers zo snel mogelijk een 
verkenning op te starten, onder meer om deze ruimtevragen te onderbouwen;
4. daarbij ook te onderzoeken in hoeverre door het anders vormgeven van (een deel 
van) de ruimtevraag met minder grondoppervlak evenveel benodigde hectares kunnen 
worden gecreëerd, bijvoorbeeld door het ‘stapelen’ van bedrijfsruimten, om daarmee de 
kans op het vinden van voldoende ruimte te vergroten,

Update februari 2023: EZ en Wonen werken aan ‘ruimte voor ondernemers’ en ‘flexwoningen’. De 
uitkomst zal in een volgende versie van de Omgevingsvisie worden opgenomen.

update februari 2023: 
1.Motie (M-038) is afgehandeld. De bedankbrief aan indieners zienswijzen is in juli 2022 verzonden. 
Over de uitwerking van de Omgevingsvisie heeft het college in december 2022 (zie T-032) een 
Raadsinformatiebrief gestuurd. 
2. HERIJKING VISIE is volgend op de activiteiten in het COLLEGE WERKPROGRAMMA. In 2024 
zullen we de afweging maken of Herijking nodig is of dat de visie nog voldoende actueel is als kader 
voor de uitwerking in gebiedsprogramma's en omgevingsplan.                                            

Update oktober 2024 en Update 9 januari 2025:                                       
Motie M-037a  2. en 3. zijn afgehandeld met vaststelling mei 2024 door gemeenteraad inclusief 
amendement van het behoefteonderzoek werklocaties (Stec rapport 2024).                 1. en 4. 
uitvoering volgt.  

open

M-037b nov-23 Motie - Flexwoningen in de Omgevingsvisie Raadsvoorstel Noorthoek motie R 09-06-2022 verzoekt het college:
in (een volgende versie van) de Omgevingsvisie ruimte te bieden aan flexwoningen en 
deze mogelijkheid op te nemen in de Woonvisie.

zie M-037a en M-038: update: November 2024
1.Motie (M-038) is afgehandeld. De bedankbrief aan indieners zienswijzen is in juli 2022 verzonden. 
Over de uitwerking van de Omgevingsvisie heeft het college in december 2022 (zie T-032) een 
Raadsinformatiebrief gestuurd. 
2. HERIJKING VISIE is volgend op de activiteiten in het COLLEGE WERKPROGRAMMA. In 2024 
zullen we de afweging maken of Herijking nodig is of dat de visie nog voldoende actueel is als kader 
voor de uitwerking in gebiedsprogramma's en omgevingsplan.         
3: In het woonprogramma is het expliciet opgenomen dat er mogelijkheden zijn voor andere 
woonvormen, zoals flexwoningen. 
Update 15.01.2025: Dit is onderdeel van het woonprogramma en de uitvoeringsagenda. Beide punten 
zijn besproken in de themabijeenkomsten en in het raadsvoorstel .

open

M-050 nov-23 Motie - Ontwikkelen bedrijventerreinen met behoud 
van opties

Raadsvoorstel Noorthoek motie R 15-09-2022 verzoekt het college:
1. de raad te informeren over de maatregelen die mogelijk zijn om de netto resultaten 
(eindwaarde) van de grondexploitaties binnen de financiële kaders van 28 jan 2021 te 
realiseren op het moment dat risico’s (die ervoor zorgen dat buiten de financiële kaders 
wordt getreden) realiteit worden;
2. hierbij een prioritering van maatregelen aan te geven die minste effect hebben op de 
te realiseren ambitie van een duurzaam bedrijventerrein en het meeste bijdragen aan 
het dempen van de risico’s;
3. te onderzoeken welke additionele opbrengsten in de grondexploitatie mogelijk zijn. 
Denk bijvoorbeeld aan het opwekken van duurzame energie op het grondgebied;
4. het ontwikkelproces zo in te richten en de verwachtingen naar inwoners zo te 
managen dat het nemen van de onder 2 genoemde maatregelen mogelijk blijft;
5. de raad een actualisatie van de grondexploitaties - inclusief de bandbreedte op het 
netto resultaat als gevolg van de risico-analyse met de doorrekening van diverse 
economische
scenario’s – te verstrekken bij de besluitvorming over het inrichtingsplan;
6. dat indien risico’s een feit worden, de raad hierover direct geïnformeerd wordt, met 
daarbij de eventuele noodzakelijke maatregelen die het college neemt om het risico te 
beheersen;
7. hierbij de snelheid van realisatie ook in het oog te houden. 

Update januari 2023: Er wordt gewerkt aan een inrichtingsplan, welke financieel verder uit wordt 
gewerkt. Gesprekken omtrent de verwerving lopen er is nog geen overeenstemming bereikt met de 
huidige eigenaren.
Update 8-2-2023: Schetsontwerp inrichtingsplannen zijn in concept gereed. De laatste controle vanuit 
realisatie en beheer dient er nog op plaats te vinden. Daarna kan het financieel verder worden 
uitgewerkt. De gesprekken met betrekking tot verwerving lopen. Er is nog geen overeenstemming 
bereikt met de eigenaren
Update 20-6-2023: Gesprekken met betrekking tot verwerving van de gronden lopen. Er is nog geen 
overeenstemming bereikt met de eigenaren. Schetsontwerp inrichtingsplannen zijn gereed. 
Onderzoeken lopen met betrekking tot de bestemmingsplannen.
Update 9-8-2023: Onderzoeken met betrekking tot de (ontwerp) bestemmingsplannen lopen. 
Wanneer deze zijn afgerond, kunnen de ontwerp bestemmingsplannen te inzage worden gelegd. 
Gesprekken omtrent verwerving lopen. Er is nog geen overeenstemming bereikt met de huidige 
eigenaren.
Update 20-11-2023: De planning is dat het ontwerp bestemmingsplannen q4 2023 ter inzage worden 
gelegd.
Update 8-1-2024: Ontwerp bestemmingsplannen en ontwerp exploitatieplannen liggen ter inzage.
Update 29-5-2024: Bestemmingsplan en exploitatieplan Putkop inclusief beantwoording zienswijzen 
zijn naar de agendacommissie verstuurd. De verwachting is dat deze ter besluitvorming in juli 2024 in 
de gemeenteraad zijn. De beantwoording van de zienswijzen op bestemmingsplan Burg. Van 
Zwietenweg is meer tijd benodigd en is voorzien in q3,4 2024. Een update van de actuele financiele 
stand van zaken is opgenomen in de MPG. 
Update 24-10-2024: besloten themasessie met betrekking proces en financiële ontwikkeling Burg van 
Zwietenweg is aangevraagd. Planning is dat Burg van Zwietenweg in q1 2025 ter vaststelling wordt 
aangeboden aan de gemeenteraad.

open

M-054 nov-24 Motie – Aandacht voor centralisatie bij 
herstructurering van bedrijventerreinen 

Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek motie R 17-11-2022 verzoekt het college: 
1. in de herstructureringsplannen aandacht te hebben voor de centralisatie van 
bedrijven;  
2. in het kader van de herstructurering,  in gesprek te gaan met de bedrijven aan de 
Lindelaan en ze te ‘verleiden’ om zich op een bedrijventerrein te vestigen, 

Update 13-02-2023: Op 14 december 2022 gesprek geweest met eigenaren en aanvullend onderzoek 
wordt gedaan. Update 10-06-2024:  In week 12-2024 is bij de gemeente het verzoek binnengekomen 
om met spoed medewerking te verlenen aan een poging tot aankoop door een externe 
projectontwikkelaar van de Lindelaan. Vanuit de gemeente hebben we alles op alles gezet om deze 
projectontwikkelaar te faciliteren. Helaas zag de projectontwikkelaar op het laatste moment van de 
koop af, vanwege een te hoog risico (vervuilde grond). Daarna heeft de gemeente nog geschakeld 
met de OMU, maar voor hen werd de tijdspanne tekort. Per 1 april is de Lindelaan eigendom van 
Autobedrijf Okkerman. Dhr. Okkerman heeft aangegeven, het bedrijventerrein op te gaan knappen en 
er een representatief terrein van te maken. Daarnaast zal hij zijn plannen met de omwonenden delen.  
Update 27-08-2024: RIB is in de maak en zal voor einde jaar worden ingebracht.
Update 06-11-2024: De verwachte inbreng is 12-2024

open
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M-063 okt-23 Motie – Inwoner centraal bij het op orde brengen van 
de organisatie 

Raadsvoorstel Pennarts motie R 17-11-2022 verzoekt het college: 
1. een bondige evaluatie van de bestuursopdracht uit te voeren, inclusief leerpunten, 
waarin ook de niet gerealiseerde besparingen (vanwege onevenredige impact op de 
organisatie) belicht worden; 
2. periodiek met de nog op te richten werkgroep Organisatie vanuit de raad te 
klankborden, die vervolgens kan reflecteren op een plan van aanpak van het college 
voor de ontwikkeling van de organisatie. In het plan van aanpak wordt in ieder geval 
opgenomen: 
a. SMART verbeteringen vanuit het perspectief van de Woerdense inwoner, inclusief de 
10 al geselecteerde processen; 
b. Hoe Boeien en binden een centrale plaats inneemt voor de personeelsontwikkeling, 
3. de resultaatafspraken jaarlijks volgens de reguliere P&C cyclus te rapporteren, zodat 
deze door de raad besproken kunnen worden; 

Update tijdens raadsvergadering 8-6-2023: Mevrouw Verheyen (LijstvanderDoes) vraagt naar de 
status van het plan van aanpak van motie M-063 over het betrekken van de inwoner bij 
dienstverlening. Wethouder Pennarts deelt mee dat dit thema aan de orde komt in het interne 
organisatieplan ‘Huis op Orde’ en in een voorstel over dienstverlening dat binnenkort aan de raad 
wordt gestuurd. 

open

M-064 jun-24 Motie – Jong geleerd, oud gedaan! Raadsinformatiebr
ief

Rozendaal motie R 17-11-2022 verzoekt het college: 
1. bij het ontwikkelen van de  jongerenagenda de jongeren actief te betrekken en de 
bestaande jongerenorganisaties hier een participerende rol in te geven; 
2. in de jongerenagenda te onderzoeken of er behoefte en draagvlak is om bij een 
actieve jongerenraad ook een jeugdburgemeester te benoemen; 
3. in de jongerenagenda te streven naar het uitgangspunt dat jongeren altijd aan het 
begin van besluitvormingsprocessen, die ingaan op hun leefomgeving, worden 
betrokken; 
4. de intrinsieke motivatie en inzet van jongeren niet als vanzelfsprekend als pro deo 
vrijwilligerswerk te beschouwen en bij het bespreken van de jongerenagenda ook 
expliciet te bespreken en te onderzoeken welke mogelijkheden er zijn om een passende 
vrijwilligers/ onkostenvergoeding toe te kennen; 
5. informatie en beleidsstukken in kindvriendelijke taal beschikbaar te stellen, 

Update 13/02/23: Er is een nieuwe beleidsmedewerker gestart en zij maakt inmiddels werk van deze 
motie. Er worden de komende periode verschillende personen gesproken binnen en buiten de 
gemeentelijke organisatie, waarnaar volgens een voorstel wordt uitgewerkt. 
Update 27/3/23: 9 februari is een verkennend gesprek geweest tussen portefeuillehouder Rozendaal, 
Anja Koets, Cleo Lobles en indieners van de motie Coby Franken en Herma Verbeij. Afgesproken om 
rond mei vakantie vervolgoverleg in te plannen.  Momenteel worden ambtelijk diverse gesprekken 
intern en extern (jongerenwerk, onderwijs, Participatieraad, jongeren zelf) gevoerd in het kader van 
'informatiefase'. Update 10/8/23: Op 10 juni heeft er met Lilian Biber een vervolgafspraak 
plaatsgevonden. Zij is geinformeerd over de stand van zaken. Uitkomsten van de bovengenoemde 
gesprekken is dat er draagvlak is voor 1) een jongerenraad vergelijkbaar met de Participatieraad en 
2) een kinderburgemeester. Beide zijn opgenomen in het Uitvoeringsplan van de MAG om hier 
structureel middelen voor vrij te maken. Op basis van besluitvorming van het Uitvoeringsplan kan de 
benodigde begeleiding en caoching van de jongeren, de organisatie en bekostiging van activiteiten 
structureel neergezet worden. Met geinteresseerde jongeren in de Jongerenraad en met leden van de 
Participatieraad is meerdere keren contact geweest via mail en een app-groep, en een bijeenkomst 
gehouden voor de zomer. Een vervolgoverleg wordt gepland na de zomervakantie. Update 1/10/23: 
Een kinderburgemeester heeft uiteindelijk geen plek gekregen in het Uitvoeringsplan 
Maatschappelijke Agenda. Het opzetten van een jongerenraad is wel opgenomen in het 
uitvoeringsplan. Dit wordt nu in gang gezet waarbij we in gesprek zijn met Gro-up over een 
coachende en begeleidende rol van de jongerenraad. Met de jongerenraad wordt vervolgens ook een 
agenda opgesteld. Daarmee is deze motie afgehandeld en wordt de raad in een later stadium 
geïnformeerd over de stand van zaken. 
Update 7/10/23: Met Gro-up loopt nog steeds het gesprek. Het is nog onduidelijk in hoeverre zij deze 
rol kunnen pakken. 
Update 26/01/24: Gro-up gaat de begeleiding en coaching van de jongerenraad verzorgen. Nadere 
afspraken worden momenteel gemaakt. Voor de zomer volgt een RIB over de afhandeling van de 
motie.

open

M-071 jul-23 Motie – Samen werken we aan vitale en leefbare 
wijken!  

Raadsvoorstel Noorthoek motie R 17-11-2022 verzoekt het college: 
1. in gesprek te gaan met vastgoedeigenaren (eigenaren van complexen), te beginnen 
in Molenvliet over het onderhoud en kwaliteit van de gebouwen en complexen om de 
wijk leefbaar en vitaal te houden;   
2. Cazas te verzoeken het onderhoud en de kwaliteit van de woningen als expliciet 
aandachtspunt op te nemen in de Jaaragenda 2023, 

Update maart 2023: punt 1; deze wordt nog verder uitgewerkt. Punt 2; deze zijn inmiddels in de 
Jaaragenda 2023 opgenomen en is afgedaan.
Update augustus 2023: 
Punt 1: deze wordt meegenomen in de herontwikkeling van het Orakelplein. Project Orakelplein is in 
voorbereiding bij R&B, participatie loopt. 
Punt 2: afgehandeld tijdens Jaarbrief Wonen. 

open

M-073 jun-24 Motie – Straten naar Woerdense sporthelden 
vernoemen 

Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek motie R 17-11-2022 verzoekt het college: 
om met de straatnamencommissie in gesprek te gaan over het vernoemen van wegen, 
fietspaden, pleinen en plantsoenen naar lokale inwoners, waaronder lokale sporthelden, 

Update februari 2023 Het college zal de raad voor de zomervakantie informeren over de stand van 
zaken. 
Update mei 2023: Het college zal de raad voor het einde van het jaar informeren over de stand van 
zaken. 
Update november 2023:
De straatnamencommissie heeft aangegeven dat er geen namen vernoemd worden naar personen 
die nog in leven zijn. Een naam kan naar een persoon worden vernoemd als deze persoon tenminste 
20 jaar geleden overleden is. Deze richtlijn heeft tot doel burgers en bedrijven te beschermen tegen 
een straatnaamwijzing mocht in de toekomst de persoon waar de straatnaam aan wordt toegekend 
toch omstreden zijn. De commissie heeft het college erop geattendeerd dat zij slechts een intern 
onafhankelijk adviesorgaan is en dat het toekennen van een nieuwe straatnaam volgens de wet bij 
het college ligt. Het college zal hier in 2024 een vervolg aan geven en hierbij uw motie in acht nemen. 
Update januari: RIB Motie (M-73) Straten naar Woerdense sporthelden vernoemen is gepubliceerd op 
8 januari 2025.

afgedaan
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M-076 dec-23 Motie – Voeg daad bij woord en geef de 
Schulenburch prioriteit!  

Raadsvoorstel Noorthoek motie R 17-11-2022 verzoekt het college: 
de herontwikkeling van de Schulenburch daadwerkelijk prioriteit te geven en uiterlijk in 
het vierde kwartaal van 2023 een voorstel ter besluitvorming aan de raad voor te leggen 
over de toekomst van de Schulenburch, 

Update 2 november 2023: De renovatie of nieuwbouw van de Schulenburch staat op de reservelijst 
en dat betekent dat voor dit dossier nu geen actie wordt ondernomen. De raad is daar in algemene zin 
eerder over geïnformeerd. Binnenkort zal de raad voor wat betreft dit specifieke dossier verdere 
informatie ontvangen. Daartoe is besloten in een overleg met wethouders Pennarts en Rozendaal, 
waarbij verder Wim Gort, Peter Jager en Martin Gravelotte aanwezig waren. Martin heeft volgens de 
gemaakte afspraak een document opgesteld en naar Peter gezonden. In dat document wordt 
aangegeven welke acties in gang gezet zullen/moeten worden als de Schulenburch aan de beurt is 
om als project in uitvoering te worden genomen. Peter laat dit concept checken door een aantal 
medewerkers in het Ruimtelijke Domein. Daarna zal het richting college en raad worden gezonden. 
Update 15 februari 2024. Via RIB Schulenburch (D24134155) is de raad geïnformeerd over de laatste 
stand van zaken.

open

M-080 nov-23 Motie - Transformatie Oude Rijn-zone Raadsvoorstel Noorthoek motie R 21-12-2022 verzoekt het college:
de transformatie naar wonen in de Oude Rijn-zone tussen het centrum en de 
Rembrandtbrug verder uit te werken en mee te nemen in de geactualiseerde 
Omgevingsvisie Woerden. 

Update 3-10-2024: Gezien het besluit over de brug zal bij de volgende herziening van de 
Omgevingsvisie een mogelijke transformatie naar wonen in de Oude Rijn-zone verder de aandacht 
kunnen krijgen. Op dit moment is er echter geen opdracht en benodigde middelen beschikbaar voor 
een dergelijk onderzoek waarbij de verkeersafwikkeling, gezien het besluit over de brug, een 
nadrukkelijk aandachtspunt is.

open

M-081 nov-24 Motie - Integraliteit Rembrandtbrug en van 
Zwietenweg schuifruimte

Raadsvoorstel Noorthoek motie R 21-12-2022 verzoekt het college:
1. de ontwikkeling van de schuifruimte aan de Van Zwietenweg eerder of gelijktijdig te 
laten lopen met de ontwikkelingen van de herstructurering van het bedrijventerrein 
Barwoutswaarder. Daardoor wordt het mogelijk om ondernemers uit Barwoutswaarder 
door te schuiven naar de Van Zwietenweg, waardoor ruimte vrijkomt in 
Barwoutswaarder,
2. bij deze ontwikkelingen de ondernemers nauw te betrekken, te luisteren naar hun 
ideeën en een goede communicatie te gebruiken.

update 13-4-2023: Voor de herstructurering Barwoutswaarder is een startnotitie opgesteld. Echter in 
verband met prioritering nog geen vervolg aan gegeven.
Update 20-8-2024: Ontwerp bestemmingsplan Burg. Van Zwietenweg heeft tot 1 februari ter inzage 
gelegen. Er wordt gewerkt aan de beantwoording van de zienswijzen. Verwachting is om deze in q3,4 
2024 ter besluitvorming aan de raad voor te leggen.  Herstructurering Barwoutswaarder staat op de 
prioriteitenlijst. 
Update 24-10-2024: Naar aanleiding van het besluit mbt de Rembrandtbrug kan deze motie worden 
afgerond. Planning van de Burg van Zwietenweg is, dat deze in q1 2025 ter besluitvorming aan de 
gemeenteraad wordt voorgelegd. 

open

M-085 nov-23 Motie - Ferm Werk Raadsinformatiebr
ief

Rozendaal motie R 23-02-2023 verzoekt het college:
om de portefeuillehouder, lid van DB en AB Ferm Werk, de volgende kaders mee te 
geven voor de
begroting 2024 en verder van Ferm Werk:
* De focus van Ferm Werk ligt in eerste instantie bij het op orde brengen van de 
organisatie en primaire processen, waarbij caseload en werkdruk belangrijke punten 
zijn.
* Nieuwe ambities opgepakt worden als dit merkbaar in gang is gezet en verbeteringen 
zichtbaar worden.
* Het inzetten van een nieuwe methodiek (FIP/IPS) in eerste instantie d.m.v. een project 
zal plaatsvinden, waarbij de organisatie uitgaat van 1 groep voor een periode van 1 ½ 
jaar. In dit  projectplan concreet aan te geven wat de beoogde resultaten zijn en welke 
criteria daarvoor kunnen worden ingezet. Via de kwartaalrapportage wordt de raad 
geïnformeerd over de voortgang. Na afloop zal er een evaluatie plaatsvinden. Indien de 
resultaten geen positief effect hebben op de Buig middelen en op de verhoging van de 
maatschappelijke participatie, het DB te vragen de koers te heroverwegen.
* Er is ruimte voor gemeentelijk maatwerk waarbij de (financiële) inzet van de gemeente 
Woerden duidelijk wordt gemaakt.
* De mogelijkheden tot wijziging van de Governance structuur (nu raads GR) zo snel 
mogelijk te onderzoeken en voor te leggen aan de raad.
* Vanaf 2023 informeert Ferm Werk de gemeenteraad middels een Q-rapportage en na 
iedere Q4 rapportage zal er een RIB opgesteld worden, waar ingegaan zal worden op 
de voortgang en ingezette ontwikkelingen n.a.v. de kadernota en kaderstelling vanuit 
deze motie

Update 11 april 2023: De portefeuillehouder, lid van DB en AB Ferm Werk, zal de volgende kaders 
mee worden gegeven.

- In 2023 gaat de aandacht uit naar de bedrijfsvoering.
- In 2024 wordt met de inhoudelijke onderwerpen gestart, waaronder het implementeren van de FIP 
methode.
- Sturing en bijsturing vindt plaats op basis van de Q-rapportages. Via de Q-rapportages wordt de 
raad geïnformeerd over de voortgang.
- De focus binnen het beleidsthema armoede, waarbij er door Ferm Werk zoveel mogelijk wordt 
gezocht naar schaalvergroting door een eenduidige aanpak, zal voor wat betreft inwoners van de 
gemeente Woerden ook moeten liggen op maatwerk binnen de kaders van de GR.
- In een aparte thema-avond zullen de raden van de deelnemende gemeenten binnenkort worden 
geïnformeerd over de mogelijkheden die er zijn met betrekking tot de governance van Ferm Werk. 
Welke governance structuur, welke invloed van de raad?
- Vanaf Q1 2024 zal de raad ieder kwartaal door middel van een RIB toelichting krijgen op de 
resultaten in de Q-rapportages van de in de kaderbrief beschreven thema’s.

Update 5 feb 2024: geen update door middel van een RIB, maar door middel van de juiste indicatoren 
in de kwartaalrapportages. Een RIB wordt slechts 1 keer per jaar opgesteld! 

open

M-088 jan-24 Motie - Eerlijke verdeling parkeerplaatsen onder alle 
doelgroepen

Raadsvoorstel Noorthoek motie R 08-06-2023 verzoekt het college:
 1.om, in beginsel, binnen dit project tot een eerlijke verdeling van de beschikbare 

parkeerplaatsen voor auto’s te komen, in lijn met de onderverdeling van woningtypen 
zoals beschreven in tabel 4.1 van het stedenbouwkundig plan als beschreven door 
Goudappel,

T-073 toegevoegd: (T-052 toegevoegd: Wethouder Noorthoek zegt toe in een aparte 
overeenkomst aan te geven dat parkeerplaatsen op een eerlijke manier verdeeld 
worden (uit R 1-12-2022))
Wethouder Noorthoek zegt toe de raad met een rib te informeren over de afspraken die 
worden gemaakt met de ontwikkelaar in een vo/do over de verdeling van de 
parkeerplaatsen (combinatie met T-052), en in de rib tevens een plan voor de 
overloopfunctie mee te nemen.
Update raadsvergadering 8-6-2023: De wethouder zegt toe in Q3 met een startnotitie 
over de parkeerregulering te komen m.b.t. toezegging T-073 (uit Politieke Avond 1 juni 
2023), inclusief aandacht voor de mogelijke behoefte aan invalidenparkeerplaatsen.

T-073: update november 2023: VO/DO wordt in 2024 uitgewerkt; dan volgt ook RIB naar de 
gemeenteraad. Het tweede deel van de toezegging kan van de lijst: startnotitie parkeerregulering is in 
november  naar de raad gegaan. 
Update 22-8-2024: Uitwerking VO/DO loopt op op dit moment; RIB volgt als meer duidelijk is over 
DO.

open
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M-089 nov-23 Motie - Maak van maatschappelijke opgaven een 
gezamenlijke opgave

Raadsvoorstel Vierstra motie R 06-07-2023 verzoekt het college:
• bij de programmabegroting 2024-2027 een investeringsplanning voor te leggen waarbij 
de volgende uitgangspunten zijn verwerkt in de investeringsplanning:
a. de gemeente vervult zoveel mogelijk een regisserende rol in plaats van een 
uitvoerende rol. Capaciteit voor de voorbereiding en eventueel uitvoering vanuit de 
samenleving wordt optimaal benut. 2 van 3
b. bij (toekomstige) maatschappelijke projecten wordt de publiek / private afweging 
gemaakt waarbij wordt onderzocht of het onderbrengen bij een private c.q. commerciële 
partij voordeel oplevert voor de gemeente.
c. bij (toekomstige) maatschappelijke projecten waarbij geen overdracht plaatsvindt aan 
een private c.q. commerciële partij (zoals verwoord onder b.) wordt een basisscenario 
ontwikkeld met een sluitende businesscase en verwerkt in de investeringsplanning. Voor 
toekomstige opgaven wordt een indicatief bedrag (passend bij een basisscenario) 
opgenomen.
d. indien een optimalisatie of uitbreiding van het basisscenario (zoals verwoord onder 
c.) wenselijk wordt geacht, komt dit niet ten laste van de gemeentelijke begroting maar 
wordt alternatieve financiering gezocht. Bijvoorbeeld door het participeren van 
(particuliere) investeerders en marktpartijen of de opgave in combinatie met 
woningbouw te realiseren

open

M-099 jun-24 Motie - Quick wins voor een veilig en schoon 
stadserf!

Raadsvoorstel Luca motie R 09-11-2023 verzoekt het college:
1. te onderzoeken welke quick wins kunnen worden uitgevoerd om de situatie op het 
Stadserf te verbeteren zodat de werknemers hun werk kunnen doen in een veilige en 
schone werkomgeving  tot het toekomstige stadserf is gerealiseerd. 
2. Indien nodig voor de voorjaarsrapportage 2024 een voorstel voor te leggen aan de 
raad zodat de eventuele financiële consequenties kunnen worden verwerkt in de 
voorjaarsrapportage. 

open

M-102 okt-24 Motie - Gezonde lunch op de basisschool voor 
iedereen

Raadsinformatiebr
ief

Rozendaal motie R 09-11-2023 verzoekt het college om: 
• Bij de directies van de scholen na te gaan of er interesse is om een pilot schollunch te 
starten;
• Indien dat het geval is te onderzoeken of deze schoollunches samen met lokale 
ondernemers aangeboden en georganiseerd kunnen worden;
• In dit onderzoek de culturele diversiteit in acht te nemen; 
• Afhankelijk van de resultaten van de pilot de raad te informeren en bij een positieve 
uitkomst een plan te presenteren voor de kadernota 2025. 

Update 4-12-2023: op 15 januari gesprek met GGD over onderzoek naar schoollunches op 
basisscholen. Het onderzoek zou zich ook op het armoedeaspect van de noodzaak van schoollunches 
(en ontbijten)  moeten richten, zodat we twee vliegen in één klap slaan. Update 10-06-2024: Tijdens 
de themabijeenkomst van 03-06-2024 zijn de mogelijkheden van ‘de gezonde school’ en 
schoollunches met een aantal basisscholen besproken. Uitkomst van de gesprekken is dat sommige 
scholen al actief met dit thema bezig zijn en er interesse is om de mogelijkheden voor een grotere 
impact verder te onderzoeken. Over de gesprekken, afspraken en het vervolgtraject zal de 
gemeenteraad d.m.v. een RIB geïnformeerd worden. De RIB zal in Q3-2024 aan de raad worden 
aangeboden, waarna de motie als afgehandeld beschouwd kan worden.

open

M-103 feb-23 Motie - Snelheid maken met het bouwen van 
seniorenwoningen

Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek motie R 09-11-2023 verzoekt het college: 
1. De beleidsadviseur Wonen en Zorg spoedig en de €120.000,- in te zetten voor de 
verbinding tussen sociaal domein/wonen en met een actieplan te komen.
2. Nieuwe woonzorginitiatieven te toetsen en snel tot uitvoering te brengen.
3. Het vergroten van de woonzorgaanbod en inzetten op doorstroming.
4. Bij het volgende werk atelier alle zorginstanties te betrekken, zoals Thomashuis Sinar 
Moluku, en het St. Antonius Ziekenhuis (alle hens aan dek).

November 2023:
1. Naar verwachting vindt er nog een uitvraag plaats in 2024 voor een beleidsadviseur wonen en 
zorg. 
2. Deze verbindende persoon zal actief sturen op het onderwerp en projecten voor wonen en zorg. 
3. Daarnaast zal deze persoon zich inzetten voor het vergroten van de woonzorgaanbod en de 
doorstroming. 
4. Bij de volgende bijeenkomsten omtrent wonen en zorg zullen de alle zorgpartners worden 
uitgenodigd.                                                                                                                              
April 2024:  
1. Er is een kwartiermaker Wonen en Zorg aangetrokken om de verbinding tussen sociaal domein en 
wonen functioneel in te bedden. 
2. Nieuwe woonzorginitiatieven worden getoetst via de daarvoor vastgestelde route welke voortkomt 
uit het portfolioproces. 
3. Er is gestart met het in kaart brengen van het aanbod, dit wordt afgezet tegen de 
woonzorgbehoefte voortkomende uit het lokale en het regionale onderzoek. In mei/juni is inzichtelijk 
wat de behoefte is en wordt een plan ontwikkeld om de doorstroming te vergroten. 
4. Bijeenkomst heeft plaatsgevonden, individuele gesprekken vinden momenteel plaats.

open
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M-104 feb-23 Motie - Aandacht voor woon-zorg ouderen (door 
sterke toename vergrijzing)

Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek motie R 09-11-2023 verzoekt het college:
1. Voorafgaande aan de bespreking van de woonvisie in gesprek te gaan met de 
gemeenteraad over de aanbevelingen die in het rapport woon-zorg op het gebied van 
wonen en de aanbevelingen m.b.t. bijzondere doelgroepen staan geformuleerd, om met 
elkaar de richting m.b.t. de woon-zorg visie en de uitgangspunten te formuleren waarbij 
ook de prioritering wordt vastgesteld.
2. De woon-zorg visie een prominente plek te geven in de woonvisie van de gemeente 
Woerden.
3. Aandacht te schenken aan het actief betrekken van de oudere inwoners bij het hele 
proces. Bijv. door het instellen van wijkpanels of een andere vorm van participatie.

23-11-2023: 
1. Voorstel is om de punten omtrent het rappport wonen-zorg te bespreken op de startavond met het 
onderzoeksbureau die de nieuwe woonvisie gaat opstellen. Dit bureau start Q1 2024. 
2. Dit is meegenomen in de criteria en vereisten bij de selectie van het onderzoeksbureau. 
3. In samenspraak met het onderzoeksbureau zal gekeken worden hoe dit onderdeel kan worden 
meegenomen in het proces voor de woonvisie.
20-02-2024 Gemeenteraad heeft eerste avond gehad met het onderzoeksbureau. Hierbij is 
aangegeven dat het rapport van Wonen en Zorg wordt meegenomen. Daarnaast worden de 
deelnemers van toen ook betrokken bij de bijeenkomsten nu, zodat we zorgen voor goede aansluiting. 
Daarnaast wordt erook gewerkt aan het daadwerkelijke verbinden van de opgave van wonen en zorg 
met fysiek en sociaal domein en de zorgpartijen. Dit laatste bevindt zich in de opstartfase.
26-08-2024
1: Gemeenteraad en onderzoeksbureau hebben elkaar goed gesproken over de opgave Wonen en 
Zorg en accentpunten meegegeven.Antwoord: in de nieuwe huisvestingsverordening is Harmelen 
opgekomen als kern met voorrang voor eigen inwoners, net zoals Kamerik en Zegveld.
Daarnaast sturen we zoveel mogelijk daar waar kan op voorrang voor eigen inwoners die een groter 
huurhuis achter laten, de bekende van groot naar beter. 
Update 25.11.2024: In het woonprogramma is één hoofdstuk specifiek voor Wonen  & Zorg. 
Daarnaast zijn er bijeenkomsten belegd met zorgpartners om informatie 'op te halen' en 
'terugkoppelen'. Bij de uitvoeringsagenda wordt deze doelgroep voor specifieke onderdelen ook weer 
betrokken in combinatie met de MAG en Wonen & Zorg. 
Update 15.01.2025: Deze motie is afgedaan middels raadsvoorstel van het woonprogramma, de 
betreffende themabijeenkomsten etc. 

open

M-105 jul-24 Motie - Sneller perspectief op een woning in Zegveld Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek motie R 09-11-2023 verzoekt het college:
1. Samen met het dorpsplatform de oriëntatie naar nieuwe woningbouwlocaties in 
Zegveld uit te voeren in 2024; 
2. De raad via een raadsinformatiebrief (bijvoorbeeld in de half jaarlijkse jaarbrief 
Wonen) te informeren over de voortgang c.q. uitkomsten van deze oriëntatie en de 
vervolgstappen. 

23-11-2023: In Samenspraak met het onderzoeksbureau zal tijdens de bijeenkomst voor de nieuwe 
woonvisie, ook het gesprek gevoerd worden voor eventuele nieuwe wonginbouwlocaties. De 
verwachting is dat in Q1-Q2 2024 zal gaan plaatsvinden. De raad zal hier t.z.t. over worden 
geinformeerd. 
22-02-2024: Afdeling wonen is, in samenspraak met de raad, bezig met het opstellen van een nieuwe 
woonvisie waarin o.a. dit vraagstuk wordt meegenomen.    
26-08-2024: 1. Tijdens bijeenkomst voor het woonprogramma is met de inwoners gesproken en 
middels kaarten potentiele locaties aangewezen. 
2: 

open

M-108 jun-24 Motie - Geen grofvuil laten slingeren! Raadsinformatiebr
ief

Vierstra motie R 25-01-2024 verzoekt het college:
• Om het ophalen van het grofvuil op te nemen in de Woerden Pas; (als deze pas er 
gaat komen;)
• Om flexibiliteit te houden in de uitvoering van beleid en oog te hebben voor de noden 
van inwoners als het beleid niet werkt; 
• De oplossing niet alleen te zoeken bij de maatschappelijke organisaties en vrijwilligers, 
maar onderzoeken of men andere partijen zoals o.a. Ferm Werk, Cor Werkt Beter kan 
inschakelen om grofvuil op te halen;
• De raad te informeren over mogelijke oplossingen. 

21-02-2024: Onderzoek naar de mogelijkheden is gestart. Bij de uitvoering van het huidige beleid 
wordt, indien mogelijk, maatwerk toegepast als de situatie daarom vraagt. Het wachten is nu op de 
verdere ontwikkelingen m.b.t. de Woerden Pas.

open

M-110 jan-25 Motie - Geef hulpdiensten de ruimte, veiligheid in de 
wijk staat voorop

Raadsinformatiebr
ief

Luca motie R 15-02-2024 verzoekt het college:
1. In samenspraak met de hulpdiensten en inwoners op korte termijn een onderzoek uit 
te voeren naar de knelpunten die de hulpdiensten belemmeren hun werkzaamheden 
goed te doen;
2. De uitkomsten van dit onderzoek met de gemeenteraad te delen, onder bijvoeging 
van een concreet plan van aanpak per wijk;

T-112 R 15-02-2024 De burgemeester zegt toe dat de veiligheidsdiensten zelf een 
inventarisatie zullen uitvoeren over de knelpunten over de bereikbaarheid van de 
hulpdiensten.

29/5/2024: afstemming met VRU loopt, afspraken zijn gemaakt, RIB na afloop traject, planning is 
mede afhankelijk van VRU en volgt na volgend afstemmingsoverleg
Update aug24: Afstemming met VRU loopt, RIB opstellen, Q4-Q1

open

M-111 feb-25 Motie - Ontwikkeling van een (participatie)programma 
voor jongeren en ouderen in het beoogde AZC

Raadsinformatiebr
ief

Rozendaal motie R 18-04-2024 verzoekt het college:
• Om in samenwerking met maatschappelijke organisaties (bijvoorbeeld: IMPACT 
NEDERLAND, GRO-UP etc), lokale sportverenigingen, scholen, vrijwilligersorganisaties 
en andere partijen een programma te ontwikkelen specifiek gericht op de verschillende 
doelgroepen die in het toekomstige AZC in Woerden terechtkomen;
• Dit participatieprogramma te richten op sportactiviteiten en vrijwilligerswerk als 
middelen voor integratie en inclusie;
• De raad uiterlijk Q1 2025 te informeren over het programma. 

29-5-2024: het participatieprogramma wordt meegenomen in de uitwerking van het sociale 
programma voor de locatie.

open

M-112 okt-24 Motie - Focus op dat wat kan Raadsinformatiebr
ief

Luca motie R 23-05-2024 verzoekt het college:
1. tijdens het proces ‘herijking IBOR’ aandacht te besteden aan de hoeveelheid werk die 
de organisatie realistisch kan uitvoeren;
2. bij de uitkomst van de herijking duidelijk aan te geven op welke manier de organisatie 
de voorgestelde planning kan uitvoeren;
3. de raad in de toekomst tijdig te informeren als budget gereserveerd voor IBOR niet 
besteed lijkt te gaan worden;

Update oktober 2024: borging van de acties binnen de Herijking OR. open
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M-113 mei-25 Motie - Speeltuin Molenkwartier Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek motie R 13-06-2024 verzoekt het college:
1. een uitdagende en waar mogelijk ook inclusieve speelvoorziening, met participatie 
van de (toekomstige) bewoners van het Molenkwartier te ontwikkelen;

02-07-2024: In de motie wordt gevraagd om een uitdagende speelvoorziening te realiseren, in 
participatie met de toekomstige bewoners. We omarmen de motie, temeer omdat de 
speelvoorziening (niet openbaar, maar straks van de VVE) wel in beeld maar abusievelijk niet in tekst 
was opgenomen. De stukken van de gemeenteraad, inclusief deze motie, hebben we ook al gedeeld 
met de ontwerpers en ontwikkelaars, met de bedoeling daar iets mee te doen.

open

M-114 nov-24 Motie - Overzicht aanpak fietspaden Raadsinformatiebr
ief

Luca motie R 11-07-2024 verzoekt het college:
1. In Q4 de Raad te informeren een RIB over wanneer een fietspad uit de planstudie 
en/of een fietspad waar een knel- of verbeterpunt is, wordt opgepakt;
2. Daarbij ook vermelden welke plaats de subsidie daarbij inneemt. 

Update aug24: RIB Q4-2024
Update dec24: RIB 'Prioritering aanpak fietspaden' D24157535 naar de raad verstuurd (17 oktober 
2024)

afgedaan

M-115 okt-24 Motie - Financiële verantwoording stopzetting 
Rembrandtbrug

Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek motie R 11-07-2024 verzoekt het college:
1. Aan de raad voor 1 oktober as.
a. verantwoording af te leggen over de gedane investeringsuitgaven t/m medio 2024 die 
ten laste het project Rembrandtbrug zijn gemaakt, onderscheiden in:
• Projectkosten (interne uren, externe onderzoeken en adviezen, juridische kosten);
• Verwervingskosten gronden en gebouwen;
 Waarbij deze beide posten inzichtelijk worden opgebouwd uit de uitgaven t/m 2020 en 
vanaf dan per kalenderjaar;

b. Aan te geven welk totaalbedrag conform de BBV regelgeving als verlies ten laste van 
het exploitatieresultaat 2024 moet worden afgeboekt;
2. Aan de raad voor 1 december as. onder geheimhouding 
c. Een opgave te doen van evt. nog openstaande externe verplichtingen na het 
intrekkingsbesluit en een inschatting van financiële risico’s, o.a. bij de afwikkeling van 
lopende juridische procedures;
d. Een prognose van de mogelijke opbrengsten uit verkoop van eerdere verworven 
gronden en gebouwen;

2-9-24: Wordt beantwoord middels RIB in okt/nov open

M-117 nov-24 Motie - Zorgvuldige besluiten over bezuinigingen 
vragen tijdige scenario's

Raadsvoorstel Vierstra motie R 11-07-2024 verzoekt het college:
1. uiterlijk in Q4 van 2024 een procesvoorstel te doen dat ervoor zorgt dat gedragen 
keuzes voor een sluitend meerjarenperspectief in de Kadernota 2026 kunnen worden 
bestendigd, waarbij in elk geval wordt ingegaan op:
a. de momenten en de wijze waarop het college scenario’s voorlegt om de tekorten in 
het meerjarenperspectief op te lossen;
b. hoe het college met de gemeenteraad van keuzes op hoofdlijnen naar een concrete 
beleidsmatige en financiële vertaling van deze keuzes denkt te komen,
c. de wijze waarop het college de raad bij dit proces betrekt, alsmede hoe de raad in 
staat wordt gesteld over de (keuzes in) de scenario’s het debat te voeren,

open

M-118 nov-24 Motie - De wens voor een Oostelijke randweg Raadsinformatiebr
ief

Luca motie R 11-07-2024 verzoekt het college:
1. De gesprekken met de provincie over de financiering van een Oostelijke randweg te 
intensiveren.
2. De raad door middel van een RIB in Q4 2024 op de hoogte te brengen van de 
voortgang van deze gesprekken. 
3. De breed gedeelde wens voor de Oostelijke randweg bij de provincie onder de 
aandacht te brengen door het delen van de motie. 

Update aug24: samenwerking met de provincie loopt, ook financiële component is onderwerp van 
gesprek. RVS/RIB in Q4 2024

open

M-119 okt-24 Motie - Veilig fietsen naar de ongelijkvloerse kruising Raadsvoorstel Luca motie R 11-07-2024 verzoekt het college:
1. variant 1A uit de genoemde RIB nader uit te werken en dit begin oktober met een 
raadsvoorstel aan de raad voor te leggen; 
2. dan wel een andere oplossing uit te werken voor fietsers die langs /over de kruising 
Amsterdamlaan – Eilandenkade fietsen richting de Minkema/het centrum waarbij deze 
fietsers de ongelijkvloerse kruising Beneluxlaan nemen;
3. dit in een raadsvoorstel begin oktober aan de raad voor besluitvorming voor te 
leggen, inclusief de dekking voor de investeringen ‘uitwerking Woerden fietsvriendelijk’.

Update aug24: uitvoering conform motie
Update dec24: Raadsvoorstel 'Toeleidende fietsroute 1A'door raad aangenomen op 28 november 
2024

afgedaan

M-120 nov-24 Motie  – Herziening Reglement van Orde (RvO) 
Gemeenteraad Woerden

Raadsvoorstel griffie motie R 11-07-2024 verzoekt de griffie:
1. uiterlijk in Q4 van 2024 aan de gemeenteraad van Woerden een voorstel voor een 
herzien Reglement van Orde ter besluitvorming aan de gemeenteraad voor te leggen;
2. hiervoor bij alle raadsfracties in de gemeenteraad van Woerden input op te halen;

open

M-121 dec-24 Motie - Woonprogramma, breng de raad in positie Raadsvoorstel Noorthoek motie R 07-11-2024 verzoekt het college:
1. het concept woonprogramma ter consultatie aan de raad aan te bieden;
2. via een raadsvoorstel en raadsbesluit de raad de gelegenheid te bieden om een 
reactie op het (concept) woonprogramma te geven;
3. de reacties van de raad in de vaststelling van het definitieve woonprogramma te 
verwerken;
4. en de raad hierover via een raadsinformatiebrief te informeren.

1. & 2. Het Woonprogramma is in dec 2024 en jan 2025 besproken met de gemeenteraad middels 
een raadsvoorstel en besluit. 3 & 4 komen in februari 2025

open
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M-122 dec-24 Motie - Laat de gemeenten niet vallen Raadsinformatiebr
ief

Vierstra motie R 07-11-2024 verzoekt het college:
1. nogmaals bij het kabinet en de leden van de tweede kamer onder de aandacht te 
brengen dat de nood bij de gemeente hoog is;
2. aan te dringen af te zien van de bezuiniging van 2,3 miljard per jaar ;
3. of op zeer korte termijn andere mogelijkheden te creëren om gemeentes tot een 
sluitende begroting te laten komen zodat er geen afbraak van voorzieningen 
noodzakelijk is.

open

M-123 jan-25 Motie - Knoppendiscussie Grondexploitatie 
voorafgaand aan Woonprogramma bespreken

Themasessie Noorthoek motie R 19-12-2024 verzoekt het college:
1. genoemde onder overweging 1 (de knoppendiscussie) tijdens een besloten thema-
avond te bespreken die voorafgaat aan de behandeling van het woonprogramma tijdens 
een politieke avond.

Deze bijeenkomst heeft op 16 jan jl. plaatsgevonden. afgedaan

T-003 nov-24 Duurzaam inkopen Raadsinformatiebr
ief

Vierstra toezegging PA 03-12-2020 Wethouder de Weger zegt toe dat het college in het tweede kwartaal van 2021 met een 
raadsvoorstel aan de raad zal voorleggen hoe het uitvoering zal geven aan de 
aanbevelingen van de rekenkamercommissie. Het college zal jaarlijks over duurzaam 
inkopen rapporteren in de jaarstukken. 

(voorheen T-446)
Het inkoop- en aanbestedingsbeleid is aangepast naar aanleiding van rekenkameronderzoek en zal 
naar verwachting in Q1 definitief worden. Er zullen per jaar 2 aanbestedingen als duurzame projecten 
worden aanbesteed.  Daarnaast wordt momenteel een training ontwikkeld voor stakeholders ten 
aanzien van duurzaam inkopen via de groene hart academie.
Update mei: Het inkoop- en aanbestedingsbeleid is aangepast naar aanleiding van 
rekenkameronderzoek, is in het college besproken en zal naar verwachting in Q2 definitief worden. Er 
volgt een RIB omdat de wijzigingen kaderstellend zijn. Er zullen per jaar 2 aanbestedingen als 
duurzame projecten worden aanbesteed. Daarnaast wordt momenteel een training ontwikkeld voor 
stakeholders ten aanzien van duurzaam inkopen via de groene hart academie.
Update 3 maart: in mei 2022 wordt de RIB aangeboden.
Update 29 augustus: de concept RIB is gereed, komt binnenkort in route.
Update januari 2023: is niet goed overgedragen bij vertrek voormalig inkoper, komt een nieuwe RIB 
uiterlijk eind maart 2023
Update september 2023: RIB is vanwege personele wisselingen uiteindelijk nooit gereedgemaakt. Dit 
onderwerp wordt onderdeel van het nieuwe inkoop- en aanbestedingsbeleid dat binnenkort naar de 
raad gestuurd wordt.
Update februari 2024
Nieuwe inkoopbeleid hangt samen met financiele verordening en is daarom onderwerp van gesprek 
met Auditcommissie. Afspraak is dat de auditcommissie eerst een voorstel zullen ontvangen mbt 
MVO, lokaal ondernemerschap en duurzaamheid. Op basis daarvan kan bekeken worden of deze 
actie kan worden afgesloten. Verwachting: in maart naar College en in april naar AC.
Update 29 mei 2024: afstemming hierover vindt nog plaats, waarna dit met de auditcommissie/raad 
wordt gedeeld.
Update november 2024: Het nieuwe inkoopbeleid ligt klaar en is inhoudelijk met de portefeuillehouder 
afgestemd. Duurzaamheid etc krijgen hier een prominente rol. Het beleid gaat nov/dec de routing in 
en zal in Q1 2025 aan de Raad worden aangeboden.

open

T-004 jan-24 Evaluatie Cheese Valley Raadsinformatiebr
ief

Pennarts toezegging PA 04-03-2021 In oktober 2022 komt de wethouder met de evaluatie van dit raadsvoorstel (voorheen T-465)
Update 10-05-2022: Dit staat gepland voor oktober 2022, nu wordt eerst stichting Cheese Valley 
opgericht. 
Update 15-11-2022: In januari 2023 wordt de stichting Cheese Valley opgericht. Een evaluatie zal 
pas na een jaar plaatsvinden. 
Update 30-09-2023 gesprekken tbv evaluatie zijn gestart

open

T-018 jun-23 Onderzoek zwemveiligheid Oude Rijn Raadsinformatiebr
ief

Luca toezegging R 25-11-2021 Mevrouw Boersma (Progressief Woerden) stelt vragen aan het college over 
zwemveiligheid in de Oude Rijn, mede namens Inwonersbelangen, STERK Woerden, 
ChristenUnie/SGP en het CDA. De heer Bakker (Woerden&Democratie) stelt vragen 
aan het college over ditzelfde onderwerp. 
Wethouder De Regt beantwoordt beide sets vragen namens het college. 
Hij zegt toe te zullen onderzoeken hoe deze gevaarlijke situaties in de toekomst 
voorkomen kunnen worden en de raad daarover te informeren.

Onderzoek zwemveiligheid Oude Rijn (voorheen T-526)
Update februari: Inmiddels is trap geplaatst in de Oude Rijn. Vervolg later in 2022.                                                                                                                                                               
Update augustus 22: het conceptonderzoek is in juli ontvangen, formeel definitief maken is nu aan de 
orde. De interne organisatie zal de uitkomsten gebruiken om te komen tot een advies aan het college 
voor een inhoudelijk raadsvoorstel. De afstemming met de portefuillehouder moet nog plaatsvinden.                                                                                                                                              
Update september 22: definief onderzoeksrapport is gereed, ambtelijk moeten wij nog werken aan 
een aantal uitvoeringskeuzen die aan de raad voorgelegd moeten worden. Door capaciteitsproblemen 
loopt dit proces vertraging op.                                                                                                                   
Update januari 23: afronding weer opgestart.                                                                                                             
Update mei 24: Er liggen veel beleidsopgaven openbare ruimte die niet allemaal tegelijk kunnen 
worden opgepakt en daarom op basis van prioritering in de tijd moeten worden weggezet. Er is voor 
gekozen dit beleidsvoorstel door te schuiven. 

open
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T-020 jul-23 Extra fte n.a.v. Financiële verordening 2022 Raadsvoorstel Vierstra toezegging PA 02-12-2021 Wethouder De Regt zegt toe de raad een voorstel voor te zullen leggen inzake de extra 
formatie die nodig is om uitvoering te kunnen geven aan de Financiële verordening, 
maar niet voordat hierover met de auditcommissie van gedachten is gewisseld.

RV extra fte n.a.v. Financiële verordening 2022 (voorheen T-534)
Pas als na de verkiezingen de nieuwe auditcommissie is gevormd en bij ekaar komt kan hier een 
verkenning over worden georganiseerd. Verwachting is dat het raadsvoorstel niet eerder dan mei/juni 
gereed zal zijn.                                                                                                                            
update juli 2022: met de auditcommissie is afgesproken dat dit onderwerp in september 2022 op de 
agenda van de audicommissie staat. 
Update n.a.v. PA 30 juni 2022: De wethouder zegt toe dat het college voor de eerstvolgende 
bijeenkomst van de Auditcommissie een raadsvoorstel zal aanbieden over de 2 formatieplaatsen die 
nodig zijn
voor het implementeren van de nieuwe Financiële Verordening. 
Update september 2022: Er staan diverse vacatures in de huidige formatie van team Strategie, 
Financiën en Control open, waarvan een aantal al voor langere periode. Onlangs is daar de vacature 
voor concerncontroller/teammanager bij gekomen. Het gevolg hiervan is dat het uitvoeren van de 
reguliere werkzaamheden behoorlijk onder druk staat. Hierdoor is er momenteel geen ruimte om 
vooruit te kijken naar uitbreiding van formatie en verdere implementatie van de financiële 
verordening. Zodra het team SFC weer enigszins op capaciteit is en reguliere werkzaamheden niet 
langer onder druk staan is die ruimte er weer. De portefeuillehouder zal zo spoedig mogelijk daarna 
met een voorstel komen en het gesprek met de auditcommissie hierover aangaan.
Update januari 2023: de nieuwe concerncontroller pakt dit op, in samenhang met het Verbeterplan 
Financiële Functie en komt daarna met een voorstel.
Update maart 2024: momenteel wordt hierover gesprek gevoerd tussen afvaardiging van AC en 
ambtelijk over noodzaak hiervan (wel/niet)
Update augustus 2024: de situatie is na maart 2024 nog niet veranderd.
Update november 2024: er is overeenstemming met de raadswerkgroep over het aanpassen van 
teksten. Ingangsdatum zou 1-1-2025 kunnen worden. Bij vaststelling van een nieuwe versie FV 2025 
is er geen extra formatie nodig.

open

T-023 aug-23 Uitvoering gemengd woonconcept Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek toezegging PA 20-01-2022 Wethouder De Weger zegt toe dat de raad betrokken zal worden of geïnformeerd zal 
worden over de uitvoering van het gemengd woonconcept. 

Uitvoering gemengd woonconcept (voorheen T-537)
Update februari 2022: Zodra een locatie in zicht is, zal de raad worden geinformeerd over de 
uitwerking van het gemengd woonconcept.
Update februari 2023: Er is nog geen keuze gevallen voor een specifieke locatie voor deze doelgroep. 
Wanneer een locatie is gevonden die geschikt is voor dit gemengde woonconcept, wordt de raad 
hierover geinformeerd.
Update augustus 2024: Inzet is nu op locatie Bleek met flexwoningen, waar Cazas het gemengd 
wonen concept vorm zal geven vanaf (medio) 2027. Geen actieve zoektocht naar andere locaties.

open

T-028 nov-23 Stand van zaken Hof van Harmelen Raadsvoorstel Noorthoek toezegging R 23-12-2021 Raadsvragen:
Mevrouw Van Soest (CDA) stelt mede namens mevrouw Boersma (Progressief 
Woerden) en de heer Bos (VVD) raadsvragen over het Hof van Harmelen.
Wethouder De Weger beantwoordt de vragen namens het college. Hij zegt toe de raad 
te zullen informeren zodra er meer duidelijkheid is over het verloop van het 
bestemmingsplan Hof van Harmelen. 

Motie 'Bosschages en bomen hof van Harmelen (23 februari 2023):
verzoekt het college:
1. Wintergroene bosschages op te nemen bij de verdere uitwerking van het 
inrichtingsplan om de privacy en het leefgenot van de inwoners van de Meerkoet te 
borgen, op voorwaarde dat inpassing op landschappelijk passende wijze wordt gedaan 

Stand van zaken Hof van Harmelen (voorheen T-542)
Update 1 juni 2022: Curator van Tetteroo heeft een ontwikkelaar geselecteerd. Dezer is nu in gesprek 
met de andere ontwikkelaar van het project. Daana wordt bezien hoe verder kan worden gegaan met 
dit project.
update 20 juni 2022: Verwachting is dat ontwikkelaars rond de zomervakantie onderling afspraken 
hebben gemaakt. Dan wordt ook duidelijk wat dit kan betekenen voor het vervolgproces van Hof van 
Harmelen.
Update 3 februari 2023: Het bestemmingsplan is besproken op de Politieke Avond van 2 februari en 
voor besluitvorming geagendeerd op 23 februari. Tijdens de bespreking heeft wethouder Noorthoek 
toegezegd: met inwoners van De Meerkoet in gesprek te gaan over vier eilandjes, met nadere 
informatie over de verkeersontsluiting te komen en te zullen reageren op de second opinion.
Update n.a.v. raadsvergadering 23 februari 2023: Op 23 februari is het bestemmingsplan Hof van 
Harmelen door de raad geamendeerd vastgesteld. Daarbij zijn twee moties aangenomen. 
d.d. 13-02-23. Bestemmingsplan ligt ter besluitvorming aan de gemeenteraad voor op 23-02-23. 
Update 16 maart: Bestemmingsplan vastgesteld. Beroepstermijn afwachten nadat het 
bestemmingsplan gepubliceerd is.        
Update 22mrt23: motie verkeer buiten plan, RIB Q3
Update okt23: In verband met onderzoek kwartaal later, RIB Q4 (Motie aandacht voor verkeer)
Update mrt24: De motie 'Aandacht voor verkeer buiten het plan' is afgedaan met RIB D24133919 
'Aanvullende informatie - Vervolgtraject verkenningsstudie Harmelerwaard'.
21 november 2024 is geplande zittingsdatum bij de Raad van State

open

T-037 aug-23 Overleg met ondernemers aanleg werklint 
Barwoutswaarder

Raadsvoorstel Noorthoek toezegging R 06-07-2022 Wethouder Noorthoek zegt n.a.v. het amendement toe eerst in overleg te zullen gaan 
met ondernemers over de vraag of zij bereid zijn bij te dragen aan de aanleg van de 
weg en alleen indien zij hiertoe bereid zijn, verder te gaan met het onderzoek. 

Met het afronden van de startnotitie en het raadsbesluit over de vervolgfase is het project voor R&B 
afgerond en overgedragen aan RBP. Camiel Roskam (R&B) is daarom niet meer de interne trekker. 
Opvolger vanuit RBP is nog niet bekend.
Update 16 februari 2023: Er wordt capaciteit gezocht binnen verschillende afdelingen om de 
verkenning te kunnen starten. Wachten op duidelijkheid vanuit prioritering Ruimtelijke ontwikkelingen
Update okt23: On hold i.v.m. prioritering ruimtelijke ontwikkelingen
jan 24: geen nieuwe info
Aug 2024: Zie ook R-039, initiatief ligt vooralsnog bij gem. Bodegr.-Reeuwijk. In Woerden on hold. 

open
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T-041 okt-23 Gesprek over doelgroep 18-, horeca en uitgaan Raadsinformatiebr
ief

Vierstra toezegging PA 02-11-2022 Wethouder Vierstra zegt toe in gesprek te gaan met de raad over de doelgroep 18-, 
horeca en uitgaan. Daarbij zal ook worden gesproken over subsidie voor bijvoorbeeld 
beveiliging van activiteiten 18-.

Update 22 februari 2023: De partijen die voor deze doelgroep horeca-activiteiten organiseren of 
organiseerden zijn in beeld. Het organiseren van activiteiten voor jongeren onder 18 jaar blijft lastig. 
Op dit moment speelt er geen directe situatie waarbij behoefte is aan subsidie. Wel is het van belang 
om met organisaties in gesprek te blijven op welke wijze actviteiten voor jongeren kunnen worden 
georganiseerd die ook voldoende aantrekkingskracht hebben voor de jeugd. In de praktijk blijken 
feest zonder alcohol te weinig bezoekers te trekken om rendabel of in het algemeen aantrekkelijk te 
zijn om te organiseren. Op dit moment ziet het college geen aanleiding om in gesprek te gaan met de 
gemeenteraad over dit onderwerp. Het blijft wel onderwerp van gesprek met de diverse partijen en 
organisaties. 

open

T-051 okt-23 Begeleiden zware logistiek naar A12 Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek toezegging R 17-11-2022 Wethouder Noorthoek zegt toe onderzoek te doen naar het begeleiden van het 
verplaatsen van bedrijven met zware logistiek richting de A12.
Wethouder Noorthoek zegt toe dat hij het onderwerp meeneemt in het locatieonderzoek 
voor uitbreiding bedrijfsruimte.

Update 13-02-2023: Onderwerp wordt opgenomen in behoefte onderzoek werklocaties 2040 en het 
locatie onderzoek voor uitbreiding/ nieuwe (schuif)ruimte 
werklocaties tot 2040. 
Update 31-05-2024: Het is meegenomen bij het behoefte onderzoek werklocaties 2040. Voor de 
regionale opgave op regionale bedrijventerreinen is als belangrijke 
randvoorwaarde en wegingsfactor ‘nabij uitvalswegen/ snelweg” bij de zoeklocaties voor zware 
logistiek. Het wordt meegenomen in het locatieonderzoek.

open

T-058 jan-24 Tijdslijn energiecompensatie Schulenburch Raadsinformatiebr
ief

Pennarts toezegging R 26-01-2023 Mevrouw Van der Wind (ChristenUnie-SGP) stelt mede namens de heer Bos (VVD) en 
de heer Boere (CDA) raadsvragen over ‘Een koude douche voor sporters in Kamerik!’. 

Wethouder Pennarts beantwoordt de vragen namens het college. Zij zegt toe de 
gemeenteraad in maart of april over de tijdslijn te zullen informeren via een 
raadsinformatiebrief.

Update 16 februari 2023: Er wordt hard gewerkt aan het nakomen van deze belofte. 
Update 28 november 2023: De Schulenburch mist de technische mogelijkheid om te bepalen welke 
kosten verbonden zijn aan het openhouden van de warme douches; dit omdat er maar één meter 
voor alle gebruikers is. Tegelijk geldt dat dit (vrij beperkte) financiële probleem verholpen is zodra de 
subsidies voor 2023 en 2024 uitbetaald gaan worden en dat lijkt nu te gaan gebeuren.

open

T-067 okt-23 Themasessie versnelling woningbouw Themasessie Noorthoek toezegging PA 06-04-2023 Wethouder Noorthoek zegt toe in Q3 een themabijeenkomst te organiseren waarin best 
practices en mogelijkheden om de woningbouw te versnellen worden besproken. Hierbij 
wordt tevens gerapporteerd over de pilot die wordt gehouden met betrekking tot het 
extern beleggen van inhoudelijke voorbereiding bij een ruimtelijk project.

11-08 MN: Personeelsgebrek maakt dat inzet op de pilot is geextensiveerd. De ambitie is om in Q3 
een themabijeenkomst te organiseren. 
Update 23-11-2023: De bijeenkomst om te versnellen wordt gekoppeld aan de startbijeenkomst ten 
behoeve van opstellen woonvisie. In deze startbijeenkomst in Q1 2024 zal het onderzoeksbureau met 
de raad de mogelijke varianten mee te geven aan het onderzoeksbureau, om deze mee te nemen in 
het onderzoek en de mogelijkheden hiervan. Op dit moment is één project in behandeling voor wat 
betreft het versnellingsproces. Zodra daar meer duidelijkheid over is, zal u daar over worden 
geinformeerd. 
26.08.2024: In kwartaal 1 en 2 zijn er bijeenkomsten geweest met het onderzoeksbureau over het 
Woonprogramma en is uitgebreid stilgestaan over mogelijke versnellingen en dergelijke. Omtrent de 
pilot is de status niet veranderd.
18.11.2024:Het woonprogramma is inclusief de uitvoeringsagenda verstuurt naar de raad. Hierbij 
wordt invulling gegeven om de processen, daar waar mogelijk is, te versnellen. Daarnaast staan er 
verdere instrumenten en sturingsmogelijkheden in om de woningbouw te versnellen. Hiermee wordt 
de toezegging afgehandeld.

Gereed 

T-068 nov-24 Prestatieafspraken woonvisie Raadsvoorstel Noorthoek toezegging PA 06-04-2023 Wethouder Noorthoek zegt toe het gesprek met de raad over de prestatieafspraken mee 
te nemen in het proces van de Woonvisie. Woonvisie komt Q2 2024.

Update juni 2023: volgt in de woonvisie Q2 - 2024. 
23-11-2023: De bedoeling is dat nog dit jaar de opdracht aan een bureau wordt gegund. Hierbij is de 
planning dat dit de nieuwe woonvisie in Q3 2024 aan u wordt voorgelegd. Naar aanleiding hiervan 
worden nieuwe prestatieafspraken gemaakt met de woningcorporaties.
Update 21 augustus 2024: In kwartaal 2 zijn er twee bijeenkomsten met de raad geweest over de 
woningmarkt en STEC. Tijdens deze bijeenkomsten benoemd wat de mogelijkheden zijn voor de 
gemeenteraad en een woningcorporatie om meer grip te krijgen en nemen op de woningmarkt. 
19.11.2024: Het woonprogramma wordt in december besproken in de gemeenteraad. Deze vormt de 
basis voor de nieuwe prestatieafspraken.

Gereed 

T-071 okt-24 Startnotitie plattelandsagenda Raadsvoorstel Pennarts toezegging TA 17-05-2023 Wethouder De Regt zegt toe dat de gemeenteraad na de zomer een startnotitie voor 
een Plattelandsagenda ontvangt. Tijdens een Politieke Avond zal naar de reactie van 
de raad worden gevraagd.

(IW 26-2) Voor eind maart staat een Thema-avond Landelijk gebied gepland, waarin experts de 
gemeenteraad zullen meenemen in de opgaven voor het Landelijk gebied. De input van deze avond 
wordt betrokken bij het opstellen van de Uitgangspuntennotitie Landelijk gebied. (IW 20-8) Op 11 april 
heeft de thema-avond Landelijk gebied plaatsgevonden. Op deze thema-avond is de raad 
meegenomen in de opgaven voor het Landelijk gebied. Ter voorbereiding op de op te stellen 
Uitgangspuntennotitie Landelijk gebied.  Daarna zijn de raadsleden uitgenodigd voor een 
woordvoerdersoverleg op 3 juli 2024, om een tussenproduct van de uitgangspuntennotitie te 
bespreken. Door onvoorziene omstandigheden (wegvallen van twee medewerkers) was nog geen 
tussenproduct beschikbaar op 3 juli om over door te spreken, waardoor dit woordvoordersoverleg is 
geannuleerd. Op korte termijn is vervanging niet mogelijk. Zodra duidelijk is dat capaciteit 
beschikbaar is, wordt een nieuw woordvoerdersoverleg ingepland.  

open

T-072 sep-24 Flexwoningen Themasessie Noorthoek toezegging PA 01-06-2023 Wethouder Noorthoek zegt toe met de raad in gesprek te gaan over flexwoningen in 
combinatie met het bredere thema wonen en versnelling woningbouw.

23-11-2023: Het voorstel is om de bijeenkomst omtrent flexwoningen en bredere thema wonen en 
versnelling woningbouw samen te voegen met  de startbijeenkomst ten behoeve van opstellen 
woonvisie. In deze startbijeenkomst in Q1 2024 kan de gemeenteraad varianten en gedachtengangen 
mee geven aan het onderzoeksbureau. 
22-08-2024: Tijdens de twee bijeenkomsten met de raad en STEC over het woonprogramma zijn de 
diverse woonvormen besproken. In het woonprogramma en het uitvoeringsprogramma zal aandacht 
zijn voor mogelijkheden om een versnelling te realiseren voor verschillende woonvormen. 
19.11.2024: Woonprogramma biedt mogelijkheden voor flexwoningen en stipt mogelijkheden aan om 
bepaalde processen te versnellen. Deze is uitgebreid besproken tijdens de themabijeenkomsten over 
Wonen, middels het raadsvoorstel over het woonprogramma etc.

open
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T-073 jan-25 Kabelgoten Raadsinformatiebr
ief

Luca toezegging R 06-07-2023 Wethouder De Regt zegt toe dat er over een jaar een raadsinformatiebrief komt met de 
resultaten die andere gemeenten opgedaan hebben met experimenten met kabelgoten.

Update 8 mei 2024: De betreffende RIB (over kabelgoten) staat gepland voor collegebehandeling 
voor het zomerreces.
(Overwogen wordt combinatie met T-100)
Update 10 sep 2024: Omdat we inmiddels tot de conclusie zijn gekomen dat de keuze voor 
kabelgoten ook sterk samenhangt met de vorm van/het vormen van een concessie, willen we deze 
aan elkaar knopen.
In de resterende maanden van dit jaar wordt gestart met dit traject en dit loopt verder en wordt 
afgerond in 2025. Er volgt nog wel een RIB in Q4 2024 (T-100) waarin dit wordt meegenomen en 
toegelicht.

open

T-074 okt-24 Omgevingswet - nadeelcompensatie Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek toezegging PA 31-8-2023 Wethouder Noorthoek zegt toe de raad tegen de zomer 2024 een raadsinformatiebrief 
te sturen over beleidsregels verordening nadeelcompensatie.

19/8/24: RIB mag in Q3-24 verwacht worden open

T-075 nov-24 Overzicht planschade Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek toezegging PA 31-8-2023 Wethouder Noorthoek zegt toe dat in de rapportage die jaarlijks zal verschijnen ook 
wordt opgenomen hoe vaak planschade aangevraagd wordt.

februari 2024 dit komt terug in het jaarlijkse overzicht van 2024, dat aan het einde van het jaar zal 
verschijnen.

open

T-079 nov-24 Meerjaren Verkeersmaatregelen Plan Raadsinformatiebr
ief

Luca toezegging TA 07-09-2023 Eén keer per jaar, in het 1 ste kwartaal wordt er een RIB over het MVP aan de raad 
voorgelegd en tussentijdse aanpassingen van de MVP worden op de website 
bijgehouden.

Update okt23: na verschijnen eerste rapportage (uiterlijk Q1 2024) toezegging afdoen
jan 24: geen nieuwe info
Update mrt24: n.a.v. meerdere RIB's omtrent fietsen, proces Kadernota en Investeringen zijn extra 
wijzigingen noodzakelijk. Rapportage verschijnt in de loop van Q2 2024
Update aug 2024: naar aanleiding van ingrijpende keuzes rond (meerjaren)investeringen wordt MVP 
daarop aangepast, Q4 notitie naar de raad

open

T-083 jun-24 Startnotitie programmateam ecologie Raadsinformatiebr
ief

Luca toezegging R 14-09-2023 • Wethouder De Regt zegt toe dat er in een jaarlijkse raadsinformatiebrief aan de raad 
gerapporteerd wordt over de resultaten van concrete maatregelen.
• Wethouder De Regt zegt toe concrete maatregelen te nemen, gebaseerd op 
bestaande rapporten, adviezen en kennis, ook uit de omliggende gemeenten en lokale 
organisaties.
• Wethouder De Regt zegt toe inwoners te betrekken bij de concrete maatregelen. 

Update november 2023: momenteel zijn we het programmateam aan het opzetten en de medio 
oktober gestarte ecoloog aan het inwerken

open

T-091 jan-24 Uitspraken Raad van State Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek toezegging PA 28-09-2023 Wethouder Noorthoek zegt toe in gesprek te gaan met de inwoners die bezwaar hebben 
aangetekend bij de Raad van State tegen de eilandjes in het bestemmingsplan Hof van 
Harmelen, om te kijken of er een oplossing gevonden kan worden zodat de zaak bij de 
raad van State niet meer nodig is.

08-01-2025. Omwonenden is verzocht om een overleg maar vanwege de verschillende standpunten 
was er geen bereidheid tot een gesprek. Beroepszaak is ondertussen afgehandeld en uitspraak is 
ontvangen. De bouw wordt nu voorbereid. 

open

T-096 jan-24 Panel schrijfwijzer Raadsinformatiebr
ief

Pennarts toezegging PA 26-10-2023 Wethouder Pennarts zegt toe met een panel te toetsen of de werkwijze met de 
schrijfwijzer inderdaad het bedoelde (begrijpelijke) effect heeft. De brieven aan Ferm 
werk worden hierin meegenomen.

open

T-097 jul-24 Jongerenraad Raadsvoorstel Rozendaal toezegging PA 31-10-2023 Wethouder Rozendaal zegt toe, de enquête over de leefwereld (D66) van jongeren mee 
te nemen naar de nog in te stellen Jongerenraad in 2024 (zie begroting Ferm Werk over 
jongerenparticipatie).

Dit gebeurt medio 2024 wanneer er een jongerenraad is. open

T-098 dec-23 Vitale binnenstad Raadsvoorstel Vierstra toezegging PA 31-10-2023 Wethouder Vierstra zegt toe om voor het einde van het jaar een raadsvoorstel naar de 
raad te sturen over het realiseren van een Vitale binnenstad.

24-06-2024: Raadsvoorstel behandeld in het college op 19 december 2023 en afgehandeld op 28 
maart 2024.

open

T-099 sep-24 Warmtetransitie Raadsvoorstel Vierstra toezegging PA 31-10-2023 Wethouder Vierstra zegt toe een thema-avond Warmte transitie te organiseren. Update 18 maart 2024: De thema-avond wordt in het eerste kwartaal van 2024 georganiseerd, 
Update 26 april 2024: De thema-avond wordt na de zomer georganiseerd. 
Update 9 oktober 2024: de thema-avond staat gepland op 9 januari 2025. 
Update 10 januari 2025: de thema-avond wordt opnieuw gepland in Q1 2025. 

open

T-100 nov-24 Plan van aanpak Laadvisie Raadsinformatiebr
ief

Luca toezegging PA 31-10-2023 Wethouder de Regt zegt een Plan van aanpak over de Laadvisie toe. jan 24: RIB Q1 2024
mrt 24: werving personeel niet gelukt, proces voor tijdelijke inhuur loopt nu, eind Q2 procesRIB
Update 10 sep: RIB in Q4 2024 waarin ook T-073 wordt meegenomen en toegelicht.
Update aug24: Werving personeel is tot op heden niet gelukt, belangrijkste onderdelen worden binnen 
huidige formatie opgepakt. Aanpak en projectplan afgerond Q3 2024, RIB naar raad Q4 2024.

open

T-102 jun-24 Participatie Startnotitie parkeerregulering Raadsinformatiebr
ief

Luca toezegging PA 16-11-2023 De wethouder zegt toe om, voordat het raadsvoorstel komt, de uitkomst van de 
participatie eerst naar de raad toe te sturen in de vorm van een raadsinformatiebrief. De 
brief kan dan geagendeerd worden ter bespreking. 

jan 24: geen nieuwe info. 
Aug 2024: het uitvoeringsplan voor de start van het proces, dat zich beperkt tot Poort van Woerden, 
wordt medio sep 2024 ter vaststelling aan het college aangeboden. Daarbij ook een rib met toelichting 
op het proces. Toezegging blijft staan dat de uitkomst van het proces, voordat er besluitvorming 
plaats zal vinden, met de raad wordt besproken

open

T-104 okt-24 Budgetoverhevelingen Najaarsrapportage 2023 Najaarsrapportage Vierstra toezegging PA 16-11-2023 Wethouder Vierstra zegt toe voortaan in de najaarsrapportages mee te nemen wat met 
budgetoverhevelingen gedaan is.

Is in Najaarsrapportage 2024 opgenomen. afgedaan
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T-105 apr-25 Voortgangsrapportage Agenda recreatie en Toerisme Raadsinformatiebr
ief

Pennarts toezegging PA 30-11-2023 Wethouder Pennarts zegt toe om met een voortgangsrapportage in 2024 naar de raad 
te komen

(IW 20-8) De Agenda Recreatie & Toerisme is in december 2023 vastgesteld. De uitvoerende 
activiteiten hebben in de eerste helft van 2024 i.v.m. vacature en ziekte op laag pitje gestaan. Op dit 
moment is de formatie weer op sterkte.  
Voortgangsrapportage wordt in 2025 gemaakt  

open

T-108 feb-25 Visie Toegankelijkheid openbare ruimte Raadsvoorstel Luca toezegging PA 01-02-2024 Wethouder Luca zegt toe dat aan de toegankelijkheid voor mindervaliden in de 
openbare ruimte bijzondere aandacht wordt besteed in de visie ‘toegankelijkheid 
openbare ruimte’. Visie komt einde Q2.
Wethouder Luca zegt toe dat de werkgroep ‘iedereen doet mee’ wordt betrokken bij het 
ontwikkelen van de visie.

Update aug24: Integrale afweging met o.a. inrichting openbare ruimte  noodzakelijk, afstemming met 
werkgroep moet aansluitend plaatsvinden en visie volgt daarna. Q1 2025 naar verwachting.

open

T-109 mrt-24 Integraliteit Toegankelijkheid openbare ruimte en 
MAG

Raadsinformatiebr
ief

Luca toezegging PA 01-02-2024 Wethouder Luca zegt toe de vraag van mevrouw van Hoesel (D66) over hoe college 
aankijkt tegen integraliteit en de connectie van dit onderwerp met de maatschappelijke 
agenda schriftelijk te beantwoorden.

open

T-110 mrt-24 Beeldmateriaal locaties bodemverzakking Raadsinformatiebr
ief

Luca toezegging PA 01-02-2024 Wethouder Luca zegt toe beeldmateriaal te sturen van de locaties waar hij is geweest 
waar geëxperimenteerd wordt met bodemmateriaal tegen verzakking.

Update november 2024: in een RIB van september 2024 is de raad hierover geinformeerd. 
D24155871

afgedaan

T-111 mrt-24 Kabelaars - Toegankelijkheid openbare ruimte Raadsinformatiebr
ief

Luca toezegging PA 01-02-2024 Wethouder Luca zegt toe schriftelijk terug te koppelen over opmerkingen van de heer 
Rensen (Inwonersbelangen) over de kabelaars. 

open

T-112 okt-24 Knelpunten bereikbaarheid hulpdiensten Raadsinformatiebr
ief

Molkenboer toezegging R 15-02-2024 De burgemeester zegt toe dat de veiligheidsdiensten zelf een inventarisatie zullen 
uitvoeren over de knelpunten over de bereikbaarheid van de hulpdiensten.

1-11-2024: wordt toegevoegd aan M-110 open

T-114 jun-26 Tussentijdse stand van zaken Centrum Management 
Woerden

Raadsinformatiebr
ief

Vierstra toezegging PA 29-02-2024 Wethouder Vierstra zegt toe om de raad tussentijds (voor de evaluatie plaatsvindt), 
ongeveer na 2 jaar, door middel van een raadsinformatiebrief te informeren over de 
stand van zaken van de stichting en wat er is gedaan. 

Update 06-11-2024:  Stichting wordt opgericht in Q1 2025, eerste evaluatie vind plaats in Q4 2026. open

T-115 okt-24 Organisatieontwikkeling Raadsinformatiebr
ief

Pennarts toezegging PA 29-02-2024 1. De wethouder zegt toe in de begroting een aparte passage op te nemen met de 
doelen en prestaties van de organisatieontwikkeling. De komende P&C cyclus wordt 
gestart met het gebruik van indicatoren.
2. De wethouder zegt toe de momenten van de gesprekken met de raad over de 
voortgang van prestaties van de organisatieontwikkeling vast te leggen. 
3. De wethouder zegt toe in Q4 de bijgewerkte versie van het functiehuis gereed te 
hebben.
4. De wethouder zegt toe de nadere onderbouwing van de functies naar de raad te 
sturen.
5. De wethouder zegt toe om de opzet om te komen tot het Kompas met de raad te 
delen.

open

T-117 nov-24 Gebiedsprogramma Binnenstad Raadsvoorstel Vierstra toezegging R 21-03-2024 Wethouder Vierstra zegt toe in Q4 met een gebiedsprogramma voor de binnenstad naar 
de raad te komen.

Update 06-11-2024:  Het participatieproces heeft vertraging opgelopen, aangezien de 
centrummanagement organisatie nog niet is opgericht, verwachte oplevering in Q2 2025.

open

T-118 jul-24 Voorstel BIZ vastgoedeigenaren Raadsvoorstel Vierstra toezegging R 21-03-2024 Wethouder Vierstra zegt toe dat het voorstel BIZ voor de vastgoedeigenaren naar de 
raad komt.

Update 06-11-2024: Voor de oprichting van de BIZ vastgoed is een raadsbesluit noodzakelijk. open

T-122 okt-24 Duidelijkheid huisvesting Oekraïners Raadsinformatiebr
ief

Rozendaal toezegging R 18-04-2024 Wethouder Rozendaal zegt toe de raad te informeren wanneer eind Q3 2024 er geen 
duidelijkheid is over de huisvesting van de Oekraïners.

Update dec24: De raad is geïnformeerd middels RIB 'Locatie huisvesting Oekraïense ontheemdem' 
D24164460

afgedaan

T-124 okt-24 Inleveren Lachgascilinders Raadsinformatiebr
ief

Molkenboer toezegging PA 25-04-2024 Burgemeester Molkenboer zegt toe in te zetten op communicatie over de schadelijkheid 
van het gebruik van lachgas: op gezette tijden op het vraagstuk gezondheid wijzen.

Na de raadsvergadering is gecommuniceerd over het inleveren van lachgascilinders bij de 
Milieustraat. In deze communicatie is ook de schadelijkheid van het gebruik benadrukt. Als er 
aanleiding voor is (bijvoorbeeld een toename van zwervende lachgascilinders) zullen we opnieuw 
communiceren en ook dan de schadelijkheid benadrukken. De 300 zwerfafvalambassadeurs in de 
gemeente vragen we binnenkort specifiek om lachgascilinders die zij zien bij ons te melden, zodat we 
die veilig kunnen afvoeren. 

open

T-125 okt-24 Bestemmingsplan Woningbouwlocatie Wittlaan 12 Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek toezegging PA 25-04-2024 De wethouder zegt toe 
- na te gaan of het juridisch mogelijk is om het verbod op een sexinrichting op te nemen 
door te verwijzen naar de lijst van alle activiteiten die in een woonwijk niet mogen.
- Dat wanneer het nodig blijkt, de maatregelen mbt geluid en trillen zullen worden 
meegenomen in de omgevingsvergunning.
- schriftelijk terug te komen op de hoeveelheid parkeerplekken.
- dat de stadsecoloog bij de verdere ontwikkeling betrokken zal worden.

open

T-128 okt-24 Verkeerssituatie Woningbouwlocatie Wittlaan 12 Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek toezegging R 23-05-2024 Wethouder Noorthoek zegt toe dat als uit de monitoring van de verkeerssituatie blijkt 
dat aanvullende maatregelen nodig zijn, de raad daarover wordt geïnformeerd.

open

T-130 okt-24 Gezonde school Raadsinformatiebr
ief

Pennarts toezegging PA 30-05-2024 Wethouder Pennarts zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag: waarom is in 
Woerden de deelname aan de ‘gezonde school’ zo beperkt? 

21-08-2024: een schriftelijke reactie volgt. open
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T-131 okt-24 Themasessie GGDrU Themasessie Pennarts toezegging PA 30-05-2024 Wethouder Pennarts zegt toe een themasessie met de raad te organiseren over de 
GGDrU: wat doet de GGD, welke diensten nemen we af, wat is facultatief, wat is 
wettelijk verplicht etc.

21-08-2024 aanvraag voor een themasessie is ingediend bij de griffie. Datum is nog niet bekend. 
Update dec24: Themasessie heeft plaatsgevonden op 12 december 2024

afgedaan

T-132 nov-24 Bestemmingsplan bedrijventerrein Putkop Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek toezegging PA 20-06-2024 Wethouder Rozendaal zegt toe de raad Q4 2024- Q1 2025 te informeren over 
ontwikkelingen en een tijdsplanning van gebeurtenissen met betrekking tot 
bedrijventerrein Putkop. 

open

T-133 nov-25 Berkenlaan Kamerik Raadsinformatiebr
ief

Luca toezegging PA 20-06-2024 Wethouder Luca zegt toe verschillende stappen te ondernemen. Allereerst wordt een 
30km zone ingesteld. Als dat onvoldoende effect heeft wordt de bocht in de Beukenlaan 
op het kruispunt Berkenlaan-Beukenlaan aangepast. Wanneer groot onderhoud 
uitgevoerd moet worden in de wijk zal de inrichting van de Berkenlaan worden 
veranderd. De wethouder zegt toe de raad over de genomen stappen te informeren 
over 1,5 à 2 jaar (Q4 2025-Q2 2026).

open

T-134 nov-24 GR Recreatieschap Stichtse Groenlanden 
betrokkenheid raad

Raadsinformatiebr
ief

Pennarts toezegging R 13-06-2024 Wethouder Pennarts zegt een inspanningsverplichting toe om ten aanzien van het 
vierjarige uitvoeringsprogramma en de toekomstvisie in het Schap te zullen pleiten voor 
een andere raadsbetrokkenheid dan enkel de mogelijkheid tot het indienen van 
zienswijzen. 

open

T-135 jun-25 GR Ferm Werk Kaderbrief 2026 Raadsinformatiebr
ief

Rozendaal toezegging R 13-06-2024 Wethouder Rozendaal zegt een inspanningsverplichting toe om voor de Kaderbrief 
2026 bij het bestuur van Ferm Werk aan te dringen op concretere uitgewerkte 
voorstellen op twee thema’s: inspanningen rond statushouders + tijdig informeren van 
de raad. De wethouder zal het bestuur tevens verzoeken scenario’s aan de raad voor te 
leggen.

open

T-136 feb-25 Parkeerplaatsen voor Het Molenkwartier Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek toezegging R 13-06-2024 Wethouder Noorthoek zegt een raadsinformatiebrief toe met informatie over de 
evenwichtige verdeling van de parkeerplaatsen over de woontypen en hoe daartoe is 
gekomen.

Update 22-8-2024: Dit onderwerp komt aan de orde tijdens de uitwerking van het VO en DO van het 
bouwplan. In dat traject zal ook een RIB aan de raad worden gezonden. Dat zal naar verwachting 
begin 2025 zijn.

open

T-139 nov-24 Kadernota - Fietspaden Raadsinformatiebr
ief

toezegging PA 04-07-2024 Wethouder Luca zegt toe de raad schriftelijk te informeren over de keuzes die zijn 
gemaakt voor fietspaden, subsidies die hiervoor worden ingezet, welke stappen worden 
gezet en financiële consequenties.

Update augustus 2024: RIB Q4 2024 open

T-141 okt-24 Kadernota - P&C cyclus Raadsinformatiebr
ief

Vierstra toezegging R 11-07-2024 Wethouder Vierstra zegt toe met de afdeling financiën en de auditcommissie in overleg 
te gaan over een manier om steeds preciezer te worden in het inzicht in de realisatie 
van de investeringen in de P&C producten, specifiek in de voor- en najaarsrapportage. 

Update september 2024: In de Voorjaars- en najaarsrapportage 2024 is al een overzicht opgenomen 
met de realisatie van de investeringen. Dit wordt vanaf nu standaard onderdeel van de Voor- en 
najaarsrapportage.

afgedaan

T-143 mrt-25 Kadernota - Organisatieontwikkeling Raadsinformatiebr
ief

Pennarts toezegging R 11-07-2024 Wethouder Pennarts zegt toe de stand van zaken en het plan van aanpak met 
betrekking tot de inhuur te betrekken bij het gesprek met de raad over de voortgang van 
de organisatieontwikkeling (najaar van 2024). 

Update december 2024: Tijdens de raadsvergadering op 19 december 2024 vraagt de heer Van 
Rensen (Inwonersbelangen) naar de stand van zaken met betrekking tot inhuur externen. Wethouder 
Pennarts zegt toe eerste kwartaal 2025 met een voorstel over inhuurnormen te komen. 

open

T-144 feb-25 Kadernota - Zwembaden Raadsinformatiebr
ief

Rozendaal toezegging R 11-07-2024 Wethouder Rozendaal zegt toe de raad in Q1 2025 te informeren over de uitvoering 
van de onderzoeken naar de scenario’s zwembaden. 

open

T-145 okt-24 Beroeps-, proces- en griffiekosten stopzetting 
Rembrandtbrug

Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek toezegging R 11-07-2024 Wethouder Noorthoek zegt toe informatie over beroeps- proces- en griffiekosten mee te 
nemen bij de uitvoering van de motie ‘Financiële verantwoording stopzetting 
Rembrandtbrug’ die is aangenomen bij het raadsvoorstel Kadernota 2025. 

Update 2-9-24: wordt beantwoord met RIB in okt/nov open

T-146 apr-25 Evaluatie MAG Raadsinformatiebr
ief

Pennarts toezegging PA 05-09-2024 Wethouder Pennarts zegt toe om bij de evaluatie van de MAG (naar verwachting na Q2 
2025) ook de evaluatie van het instrument subsidie, de aanpak van de nieuwe manier 
van werken en afspraken die zijn gemaakt binnen de subsidieregeling, mee te nemen. 
(De beleidsmatige kant van subsidieverstrekking).

open

T-147 apr-25 Subsidietraject Sociaal Domein Raadsinformatiebr
ief

Pennarts toezegging PA 05-09-2024 Wethouder Pennarts zegt een informatiebrief (RIB) toe die de raad na afloop van het 
subsidietraject informeert over hoe de subsidieverstrekking in de organisatie wordt 
geregeld. (De bedrijfsmatige kant van subsidievertrekking.)

open

T-148 jan-25 Ombuigingen Sociaal Domein Raadsinformatiebr
ief

Rozendaal toezegging PA 24-10-2024 Wethouder Rozendaal zegt toe iedere drie maanden een rapportage te sturen met een 
monitor van de ombuigingen.

open

T-149 jan-25 Ondernemers binnenstad Raadsinformatiebr
ief

Vierstra toezegging PA 24-10-2024 Wethouder Vierstra zegt toe de raad te informeren over de inzet van het college met 
betrekking tot verplaatsingen van ondernemers in de binnenstad.

open

T-150 dec-24 Update onderwijshuisvestingsplan Raadsinformatiebr
ief

Rozendaal toezegging PA 24-10-2024 Wethouder Rozendaal zegt toe dat er in Q4 2024 een update onderwijshuisvestingsplan 
komt.

open
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T-151 dec-24 Plan van aanpak begroting 2026 Raadsinformatiebr
ief

Vierstra toezegging R 07-11-2024 Wethouder Vierstra zegt toe voor de Kerst met een plan van aanpak te komen over het 
sluitend krijgen van de begroting in 2026. Daarin zal worden opgenomen over hoe er 
met het herijken van de cyclische investeringen zal worden omgegaan (een korte 
passage per domein waarin het speelt en de termijn waarop het mogelijk is)

open

T-152 mrt-25 Budget Koeiemart Raadsvoorstel Vierstra toezegging R 07-11-2024 Wethouder Vierstra zegt toe  uit te zoeken wat het schrappen van een deel van het 
budget van de Koeiemart voor de markt van volgend jaar betekent en zo nodig in de 
Voorjaarsrapportage terug te komen als er toch geld bij moet.

open

T-153 mrt-25 Demarcatie Raadsinformatiebr
ief

Vierstra toezegging R 07-11-2024 Wethouder Vierstra zegt toe  op een rij zetten hoe de demarcatie precies is: waar zijn 
de instellingen voor verantwoordelijk en waar is de gemeente voor verantwoordelijk en 
is dat de meest wenselijke verdeling van onderhoudsfasen tussen huurder en eigenaar. 
De raad zal daarover een RIB ontvangen waarin ook suggesties ter verbetering zullen 
worden gedaan.

open

T-154 mrt-25 Uitvoeringsagenda cultuur Raadsvoorstel Vierstra toezegging R 07-11-2024 Wethouder Vierstra zegt toe  in Q1 2025 met een uitvoeringsagenda cultuur te komen. open

T-155 feb-25 Vormgeving begrotingsproces Raadsinformatiebr
ief

Vierstra toezegging R 07-11-2024 Wethouder Vierstra zegt toe  een RIB op te stellen over hoe het college volgend jaar 
het begrotingsproces wil vormgeven en hoe richting de raad te bewegen (aan de slag 
met P&C-instrumenten, het proces al doende verbeteren, evaluatie per instrument, 
voorafgaand ophalen wat de wensen zijn per P&C-product).

open

T-156 jun-25 Kleine windturbines Raadsinformatiebr
ief

Vierstra toezegging R 07-11-2024 Wethouder Vierstra zegt toe dat als op termijn uit objectieve metingen/gevalideerd 
onderzoek blijkt dat de techniek van kleine windturbines potentie heeft, het college hier 
bij de raad op terug zal komen.

open

T-157 mei-25 Monitoring sociaal domein Raadsinformatiebr
ief

Pennarts toezegging R 07-11-2024 Wethouder Pennarts zegt toe de raad mee te nemen als er onoverkomelijke risico’s 
ontstaan in het sociaal domein en hem de gelegenheid te geven andere keuzes te 
maken. Deze overlegstructuur wordt gekoppeld aan monitoring van de 
maatschappelijke agenda, er zal twee maal per jaar overleg plaatsvinden.

open

T-158 mei-25 Terugkoppeling programma Ecologie Raadsinformatiebr
ief

Luca toezegging R 07-11-2024 Wethouder Luca zegt toe in Q2 2025 terugkoppeling te geven over wat er is gebeurd in 
het programma Ecologie en met de gelden die zijn besteed. Tevens komen er in Q2 
een programma analyse, onderzoeken, kwaliteitsscan, hotspotinventarisatie en een stuk 
advies.

open

T-159 jul-25 Parkeergarage Defensie Eiland Raadsinformatiebr
ief

Luca toezegging R 07-11-2024 Wethouder Luca zegt toe het parkeren in de parkeergarage op Defensie Eiland te 
blijven monitoren. Op het moment dat er ruimte vrijkomt of dat er veranderingen 
optreden, wordt de raad geïnformeerd. Het college zal de raad sowieso in Q2 uiterlijk 
Q3 informatie verstrekken.

open

T-160 feb-25 Startnotitie IHP Raadsvoorstel Rozendaal toezegging R 07-11-2024 Wethouder Rozendaal zegt toe in Q1 2025 met een startnotitie IHP naar de raad te 
komen. In de startnotitie zal ook worden 
bezien of met externe inhuur de kadernota 2026 kan worden “gehaald”.

open

T-161 mrt-25 Voorstellen individuele fietsroutes Raadsvoorstel Luca toezegging PA 21-11-2024 Wethouder Luca kondigt aan per individuele fietsroute met een raadsvoorstel naar de 
raad te komen en zegt toe dat deze raadsvoorstellen objectieve data voor prioritering 
zullen bevatten.

open

T-162 mrt-25 Fietsknelpunten Woerden Raadsvoorstel Luca toezegging PA 21-11-2024 Wethouder Luca zegt toe ddat er een raadsvoorstel komt waarmee de raad bepaalt 
welke fietsknelpunten in Woerden worden aangepakt en volgens welke planning.

open

T-163 jan-27 Evaluatie voorrangsregeling HV verordening Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek toezegging PA 21-11-2024 Wethouder Noorthoek zegt toe de voorrangsregeling voor specifieke doelgroepen na 
circa 2 jaar te evalueren.

open

T-164 mei-25 Uitwerking beleidsregels vergunningplicht Raadsinformatiebr
ief

Noorthoek toezegging PA 21-11-2024 Wethouder Noorthoek zegt toe  een raadsinformatiebrief op te stellen aangaande de 
uitwerking van beleidsregels voor de vergunningsplicht van betaalbare 
nieuwbouwwoningen.

open
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